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snes
ZAVOD ZA ZDRAVSTVENO ZAVAROVANJE SLOVENIJE

UREDIMO SI ZDRAVSTVENO ZAVAROVANJE
PRED ODHODOM V TUJINO

Pred vrati so poletne počitnice. Zavedamo se, da je lahko vsako potovanje, pa naj bodo to
sanjske počitnice ali pa naporno službeno potovanje, polno phjetnih in nephjetnih

presenečenj. Ker so zdravstvene storitve v tujini ponavadi povezane z visokimi stroški, si je
pred odhodom priporočljivo pravočasno urediti zdravstveno zavarovanje.

ZDRAVSTVENO ZAVAROVANJE Z MEDICINSKO ASISTENCO V TUJINI

Marsikateri nevšečnosti se lahko izognemo s sklenitvijo Zavarovanja z medicinsko
asistenco v tujini, s katerim pridobimo možnost uveljavljanja nujnih zdravstvenih storitev

mimo postopka iz obveznega zdravstvenega zavarovanja. V sodelovanju s priznano
švicarsko zavarovalnico ELV1A, vam zavarovanje krije stroške nujnega zdravljenja v
tujini brez neposrednega plačevanja storitev tako v zasebnih kot tudi v državnih

zdravstvenih ustanovah in nudi vrsto drugih praktičnih koristi (npr. prevoz
zavarovanca do zdravstvene ustanove v tujini ali po potrebi v domovino, premagovanje

jezikovnih preprek, pomoč svojcem, pravno pomoč,...). Zavarovanje se lahko sklene za vse
države sveta, posebej aktualnoje tudi za Hrvaško, predvsem v poletnih mesecih.

Zavarovanje lahko sklenete zase ali za svoje prijatelje oz. vse,
ki nameravajo potovati z Vami.

Družine in skupine intajo poseben popust.

PRIVOŠČITE SI ODDIH V ZDRAVILIŠČU

V pestri ponudbi ostalih zdravstvenih zavarovanj se lahko odločite tudi za ugodna
zdraviliška zavarovanja, s katerimi si zagotovite 10-dnevno ali 14-dnevno bivanje v

zdravilišču, medicinske in pzioterapevtske storitve, ter ostale storitve po programu.
Zdravilišče si izberete sami. Pred odhodom v zdravilišče prejmete zavarovalni kupon,

s katerim zavarovanje uveljavljate. Na podlagi pogodbe med Zavodom in zdraviliščem,
račun za opravljene storitve poravna Zavod.

NEGATIVNA USTA ZDRAVIL

Zavarujete pa se lahko tudi za negativno listo zdravil, v paketu Nadstandardnega
zavarovanja. Za samo 1.550,00 sit mesečno vam nadstandardno zavarovanje

omogoča kritje stroškov zdravil z negativne liste, nadstandardno namestitev v
bolnišnici in zdravilišču, zavarovanje zobne protetike in ostalih zobozdravstvenih

storitev, zahtevnejše tehnične in ortopedske pripomočke, očala.

Informacije dobite na sedežu OE Krško 232-441, izpostava Brežice 61-251, izpostava Sevnica 41-570
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i Namesto pol(l)etne analize po&lovanja

; DELOVNI POGOJI IN RAZVADE
; NA5IH 5VETNIK0V
' Dragi braid, čeprav vae politika v tern počitniškem

čaou tie zanima. preveč, emo s<5 odločili, da tveqamo
, in vam v (kratkoča&no?) branje ponudimo izeledke
i Obzornikoveqa mstituta za razlekavo obnašanja
i (obcinekih) evetnikov. öe preden ee lotite branja, vae>
1 opozarjamo, da eta ponatie all druqacna (zlo)raba

poroala dovoljena le na pod\aq\ pleneqa dovoljenja
naeeqa urednietva. Torejl?

1 KAJ PIJEJO SVETNIKI? V Sevnici jim je vedno na
. voljo gosti sok v flaskah, tudi redki sokovi in kisla
I voda, v EVežicah dobijo pravo kavo, eksotične sokove
i in brezalkoholne pijače z mehürcki, za ostale pa je
1 na voljo ledeno h\adna Zala iz cleterne, ki je nameeče-
1 na kar v sejni sobi (!) Najbolj ekopaje s pijačo najbo-

gatejša občina, v Krškem namreč ne odprejo niti

, obcinske kuhinje, ki je nasproti sejne sobe, svetnikom
i dap pavzo, da lahko skoctjo k bližnjem Murkotu ali
• pa kam d\]e na oevežltev. A ker smo že pri reprezen-
1 tanci: svetniki v EJrežicah in Sevnici dokaj po^osto

pcvabijo (vse) prisotne za rojstni dan ali ob podobnih
, priložnostih na zakusko, v Krskem se to skoraj ne
I zgodi ali pa je namenjeno le izbrani družbi.

I DELOVNI CAS: V Sevnici začnejo seje ob 15. uri,
• končajo pa ob 19. uri in jih tudi skoraj brez izjeme
1 dokončajo! V Brežicah začnejo ob 15. uri, končajo pa

ob 19. uri, vendar pa jih skoraj nikoli ne dokonöap ob
, prvem sklicu. V Krskem začenjajo pozneje, ob pol štirih,

• a tudi končajo redko, poqoeto eedijo do poznh ur.

B DNEVNI REDI: Ti v povprecju obsegajo sicer poveod
• od 11- do 14 točk, vendar jih nadevajo tudi preko
• dvajset. Pobud in vprašanj imajo največ v EJnsžicah,
1 samo v Brežicah takoj po dnevnem redu, kar moöno

zavleče sejo. Zanimivoje, da samo v E5režicah župan

B poroča o svojem delu v obdobju od seje do seje.

• OPREMA IN TEHNIKA: V Sevnici ni ozvočenih razprav,
donedavna so imeli tudi nemogoče prostore, zdaj se

_ vedno sedy'o svetniki v krogu kot vitezi okrogle mize
• (saj so na gradu), za oqromno ova\no mizo. V
• nekakšnem krogu so tudi E3režičani, čepravje nekoliko
B oglato omizje, v Krskem pa je povsem predavatdjski

sistem sedenja, ozvočenje je sramotno za atomsko

B obcJino, tudi pisanje ni ravno udobno. V Brežicah stopi
• vsakdo za govomiški oder, edino v Brežicah najdete v
• zapisnikih stenograme razprav, drugje le povzetke, v
• Sevnici so citirane le pobude.

• GLASOVANJE: V Brežicah glasujejo s kartončki

• zelene, rde& ali rumene barve. V Sevnici dvigajo roke,
1 ki jih šteje strokovna (so)delavka. V Krškem dvigajo

roke, strokovni delavci jih stejejejo že dolga leta, eden

B spredaj, drugi zadaj in v<5asih tudi kar povprek, ko si
• svetniki (vmes) premislijo ali se zgolj utrudijo.

a OPMOR: V Sevnici delajo zelo hitro in kar brez
• odmowv, v Krškem da ponavadi župan odmor, e\cer
• si ga svetniki vzamejo kar sami, tudi v Brežicah imajo
* ponavad\ en odmor in nato pohitijo ob sedmih domov...

• PHhodnjic dalje: E-RALNE, DUHOVNE IN SBÖLNE
• NAVADE POSAVSKIH SVETNK0V1

V BRESTANICI (ŠE)
NEODLOČENI

Brestanica, 14.7. - V prostorih
tukajšnje osnovne sole je bila le štiri
dni pred iztekom uradnega roka jav
na razprava o spremembi pros
torskega plana, ki naj bi v bližini
Prižendola omogočila graditev bo-
dočega regijskega centra za ravna-
nje z odpadki in odlagališče komu-
nalnih odpadkov. Mnenja raz-
pravljalcev, ki so tehtali pridobitve
(rešitev problema odlaganja odpad-
kov za tri občine, renta za krajevno
skupnost in posamezne krajane) in
negativne posledice (obremenitev
prometa v kraju, slab sloves "po-
savskega smetišča" za sicer zgodo
vinsko in turistično zanimiv kraj),
so bila zelo različna, zato ga bo
dokončno izoblikoval svet KS, ki je
pred časom tudi dal zeleno luč, da
se KS uvrsti med možne lokacije.
Morda bodo dileme Brestaničanov
že te dni rešili v KS Kapele, kjer je
na območju Dobrave še druga in
trenutno edina preostala možna
lokacijci za regijsko deponijo.

Obzornikova
dežurna

(^— kamera
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MOZAIK OhzürniK

Tabor v Sevnici pred 130 leti
»STEBER, NA KATEREGA SE

ZIDA SLOVENIJA«

V brošuri z naslovom 130 LET
SLOVENSKEGA TABORA VSEV-
NICI, kijoje izdala in založila
Zveza kulturnih društev v Sev-
nici, najdemo poleg uvodnih
misli urednika Alberta Felici-
jana tudi pozdravni nagovor
sedanjega sevniškega župana
Kristijana Janca. Temu sledi
ponatis obširnejšega opisa se-
vniške čitalnice in dogajanja
na taboru v Sevnici leta 1969
izpod peresa Zorana Prišla,
brošuro pa zaključuje s kraj-
šim razmišljanjem o pomenu
sevniškega tabora zgodovinar
prof.dr. Janko Prunk.

V Sevnici je bit namreč 2. ma-
ja 1969 po udeležbi in izreče-
nih zahtevah eden izmed naj-
pomembnejsih slovenskih ta-
borov kot del širokega tabor-
skega gibanja, na katerem je
slovenski narod konec šestde-
setih let pokazal svojo po-
litično voljo. Kot tudi na osta-
lih šestnajstih taborih, najbolj
znani so bili le nekaj mesecev
prej v Ljutomeru, Žalcu in v
Šempasu, so tudi udeleženci
sevniškega tabora zahtevali
predvsem uvedbo slovens-
kega jezika v Ijudske in sred-

150 I Ft SIOUNShK.A lMBOKA
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nje sole, slovenski jezik v pra-
vno in upravno življenje za po-
trebe Slovencev, uradniki naj
bi znali slovenščino in postopki
naj bi tekli v slovenskem je-
ziku. Najbolj znana pa je bila
takratna zahteva po zedinjeni
Sloveniji, saj so takrat v osem
dežel razdeljeni Slovenci spo-
znali, da bodo lahko sodelovali
v kreiranju svoje usode le, če
bodo združeni.

Praznovanje stotridesetletnice sevniškega tabora so organizatorji
združili s svečanostmi ob stodvajsetletnici tamkajšnjega gasilskega
društva in revijo slovenskih gasilskih godb. Prireditve so se nekako
prekrivale in zaradi slabega vremena izgubile nekaj predvidenega
blišča in predvsem množične udeležbe občanov, kakor bi se za tako
pomembne jubileje pač spodobilo. Kar precej ljudi, predvsem
gasilcev in tudi drugih radovedneiev pa je na dvorišču pred Lisco
pritegnilo novo gasilsko vozilo, katerega ključe je še pred tern
predsednik GZS Eory predal poveljniku domačega PGD Janku
Stoparju.

Lovro Ravbar
NA NIZOZEMSKEM

DO VRHUNSKE
GLASBENE
IZOBRAZBE

Na nizozemskem glasbenem kon-
servatoriju (Rotterdam college of
music and dance -Jazz, rock & wo-
rld music department - saxopho-
ne) se brusijo najbolj nadarjeni sa-
ksofonisti sveta, saj nosi omenjeni
glasbeni konservatorij sloves vo-
dilnega v Evropi in enega najboljših
na svetu. Zatorej je le majhnemu
številu glasbenih izbrancev dana
možnost, da prescopijo prag te
glasbene, elitne ustanove. Eden ta-
kih je tudi Artičan Lovro Ravbar.

Dvaindvajsetletni Lovro Ravbar kljub
mladosti ni neznano glasbeno ime. Leta
1985 je na krški glasbeni soli pri prof.
Dragu Gradišku z odliko končal oddelek
za saksofon, tu pa je kot solist igral tudi
v Simfoničnem orkestru GŠ, v Pihalnem
orkestru Videm in Big Bandu Krško. Pro-
fesor na Srednji glasbeni in baletni šoli v
Ljubljani Matjaž Drevenšek, pri katerem
je Lovro leta 1997 z odlično oceno op-
ravil zaključni izpit iz saksofona,zanj pravi:
»Že v času šolanja se je razvil v odličnega

interpreta klasične glasbe za saksofon
ter je s svojim profesionalnim odnosom
in osebnimi vrlinami zgledno predstavljal
našo ustanovo - kot komorni glasbenik
v Kvartetu saksofonov Srednje glasbene
sole, v Simfoničnem orkestru in kot clan
Big banda RTV Slovenija, postal je eden
vidnejših izvajalcev jazz in rock glasbe
svoje generacije s solističnimi nastopi
ter s sodelovanjem z znanimi sloven-
skimi glasbeniki in skupinami .

Vsekakor je prof. Drevenšek mnenja, da
je Lovro izredno talentiran mlad glas-
benik, ki je osebni izraz našel v improvi-
zirani glasbi in mu je potrebno omogo-
čiti, da le-tega razvija naprej skozi študij
v tujini, saj pri nas študija jazza na aka-
demski stopnji še nimamo. Ker je to-
vrsten študij v tujini povezan z veliki
stroški, samo letna šolnina znaša okoli
8.000 DEM (skupni stroški šolanja pa
se bodo povzpeli nad 18.000 DEM), bi
bilo prav, da okolje, iz katerega Lovro
izhaja, ta študij podpre, saj je to zanj in
njegove starše vendarle prevelik finančni
zalogaj. Torej, z Lovrom iščemo us-
tanove, podjetnike.ki cenijo sposobnosti
in ustvarjalnost mladih Posavcev in bi
bili pripravljeni po svojih močeh pod-
preti Lovrovo izobraževanje v tujini.

(Naslov: Lovro Ravbar, Artiče 49/B,
8253 ARTIČE, tel.:0608/56-046)

PRAZNIK BREŽIŠKIH ZBOROV -
PRAZNIK KVALITETNEGA PETJA

V soboto, 19. junija 1999, so se prijatelji brežiškega zborov-
skega petja zbrali na svečanem koncertu, s katerim sta ženski
in mešani pevski zbor KUD Brežice proslavila petnajstletnico
delovanja. Zbora sta nastopila z izbranim programom vsak
posebej in skupaj, na koncu pa še v spremljavi Tamburaškega
orkestra KUD Oton Župančič iz Artie, s katerim tudi sicer po-
gosto sodelujejo. Vse tri kulturne skupine namreč na več kot
uspešnih ustvarjalnih poteh povezuje dirigentski par - Eliza-
beta in Dragutin Križanič, ki sta s pomočjo pevcev in ustvar-
jalcev poskrbela, da so izbrane skladbe ponovno navdušile
občinstvo v viteški dvorani Posavskega muzeja v Brežicah.
Seveda ni ob jubileju manjkalo izbranih besed in priložnostnih
daril ter priznanj, vendar so bile po našem mnenju poleg šte-'
vilnih aplavzov najbolj iskren dokaz spoštovanja številne če-
stitke, ki sta jih Križaničeva prejela od dolge vrste obiskoval-
cev po končanem koncertu. (S.M.)
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KRŠKI ODLIČNJAKI PRI ŽUPANU
Preko šestdeset učencev osnovnih šol iz krške občine, ki so bili
vseh osem razredov odlični, se je v prvih počitniških dneh zbralo
v sejni sobi občine, kjer jih je sprejel krški župan Franci Bogovič.
V kratkem nagovoru je izrazil prepričanje, da je znanje
najpomembnejše orodje za prihodnje tisočletje, med prisotnimi
učenkami in učenci pa so po njegovem mnogi uspešni izobraženci
in strokovnjaki, ki bodo nekoč tudi odločali o prihodnosti okolja,
v katerem živimo. Vsak izmed učencev je ob tej priliki prejel
izvod knjige Zeleni zakladi ob Krki in Savi ter se fotografiral z
županom, nazadnje pa je na stopnišču občinske zgradbe nastala
še skupinska fotografija. Potem je sledilo še eno prijetno
presenečenje, župan Bogovič je namreč učence skupaj z
ravnatelji povabil še v bližnji bistro Saša, kjer so vsem postregli
s sadnimi kupami...

PETROV SEJEM V BRESTANICI
BRESTANICA, 3. 7.1999 - V Brestanici je od 9.ure dalje v starem trškem
jedru potekal Petrov sejem,prireditev,s katero želi domače turistično društvo
obuditi nekdaj znan in dobro obiskan sejem. Predstavitve starih obrti in prodajo
izdelkov so dopoldne spremljali dogodki, kot je prihod trškega klicarja in
trškega sodnika, ki je sejem odprl, obisk grajske gospode s spremstvom, prizor
tatvine pri štantu, obsodba tatu in prizor ob prangerju, pomilostitev obsojenca
itd. Popoldne so organizatorji z glasbo in postrežbo poskrbeli za dobro raz-
položenje obiskovalcev. (bom)

PRAZNIK KRAJEVNE SKUPNOSTI
KRŠKO

14.junija je v veliki dvorani kulturnega doma v Krškem
potekala osrednja slavnostna prireditev v počastitev praznika
Krajevne skupnosti mesta Krško. V bogatem kulturnem
programu, v katerem je sodelovalo preko 140 domačih
izvajalcev, so se krajanke in krajani Krškega poklonili spominu
na prve krške borce, padle leta 1941.

Ena izmed prazničnih prireditev je bila
tudi v soboto 12. junija, ko so člani
Društva upokojencev Krško razvili
svoj prapor (na sliki levo).

Tega dne so se na ribniku v Resi na
tradicionalnem tekmovanju v ribo-
lovu pomerili tudi krški ribiči. (na sliki
spodaj). Največ rib (640 g) je tokrat
nalovil mladi Matevž Bregar (640 g),
na drugo mesto se je uvrstil Herman
Kerin, tretji pa je bil Uroš Hrovat.

julij 1999

Tudi Glasbena šola Krško se je odzvala vabilu vodstva Hotela Sremič in tako sodelovala
na eni izmed sobotnih prireditev Tri lučke za prijatelje s kratkim nastopom svojih
učencev, hkrati pa so zainteresirane otroke vpisovali v glasbeno šolo.Tako starši kot
učitelji so bili nad novim ambientom, v katerem so otroci bolj sproščeni, navdušeni,
zato je ravnatelj Drago Gradišek obljubil, da bodo s takimi vpisi še kdaj poskusilL
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^OGOVORI ObžorniK
Franc Štokar, direktor podjetja Avtoline Krško

IZ KRŠKEGA SO ŽE DOVOLJ ODPELIALI
V Krškem je bilo potrebno kar nekaj let in veliko
izgubljenih delovnib mest ter dohodka, da so se, vsaj
nekateri, (pre)pozno zavedeli, da smo na dokaj lahek
način ostali brez svojih podjetij. Po padcu nekdanjih
vlečnih konjev krškega gospodarstva smo izgubili
še vrsto manjših podjetij ali poslovalnic, kar bodo
tudi novonastajajoča zasebna podjetja težko nado-
mestila. Tudi v tern primeru se namreč potrjuje reklo,
da ie lažie rušiti kot sraditi.

Podjetje Avtoline Krško si ob red-
nejn poslovanju zaradi nerešene-
ga statusa že nekaj časa prizade-
va pridobiti samostojnost in za-
četi nov razvojni ciklus. 0 tem,
kako vidijo v podjetju sedanji
položaj in kakšne so po mnenju
zaposlenih možnosti za rešitev,
smo se pogovarjali z direktorjem
Francem Štokarjem. Štokar je
na mestu direktorja res šele po-
lovico leta, v podjetju pa dela že
četrt stoletja, kar je bil prav go-
tovo tudi eden od razlogov, da je
bil imenovan na sedanje delovno
mesto.

Doma je v Orehovcu pri Kosta-
njevici, kjer ga poznajo kot zelo
aktivnega krajana in je tudi clan
tamkajšnjega sveta krajevne
skupnosti. Na lanskih lokalnih
volitvah je bil že drugič zapored
izvoljen v občinski svet občine
Krško, kjer ga kolegi poznajo kot
treznega in konstruktivnega raz-
pravljalca, ki tudi pri odločanju
pogosto daje prednost kvaliteti in
pomenu rešitev pred ožjimi po-
litičnimi interesi. Zaradi tega se
mu pred kratkim tudi ni bilo tež-
ko obrniti na župana in Clane
občinskega sveta za podporo
prizadevanjem, da bi zagotovili
lastništvo in upravljanje enega

zadnjih starejših podjetij za-
poslenim oziroma domaäm las
tnikom.

Podjetje oziroma družba posluje
v Krškem že od leta 1964 in če-
prav je doživelo mnogo reorga-
nizacij, še opravlja servisno de-
javnost, tehnične preglede vozil
in prodajo novih in rabljenih vo-
zil ter rezervnih delov, kar daje
trenutno kruh 39 zaposlenim.
Avtoline Krško Trgovina in servis
d.o.o. je sedaj v lasti poslovne
skupnosti Za avto d.o.o. iz Ljub-
ljane, v imenu lastnika države pa
s skupnostjo upravlja Slovenska
razvojna družba. Lastninjenje po
veljani zakonodaji ni uspelo, tako
da so tudi zaposleni svoje sicer
vložene certifikate dobili nazaj
tik pred iztekom njihove ve-
ljavnosti.

Kaj se je pravzaprav zgodilo?

V začetku februarja letos je bil
javni razpis, na katerega smo se
poleg ostalih ponudnikov pri-
javili tudi zaposleni z namenom,
da postanemo stoodstotni last-
niki družbe. Imamo namreč pri-
pravljen dober program, na po-

dlagi katerega bi
po našem prepri-
čanju Avtoline v
bodoče lahko dob-
ro posloval.

In kakšne so
vaše možnosti?

Ne bojimo se toliko
le konkurence in
morebitnega prev-
zema iz Ljubljane
ali kakšnega večje-
ga centra, ampak
tudi bližnjih, saj se
je kot dokaj verjet-
na možnost poka-
zala ponudba dru-
žbe Brebus iz Bre-
žic, ki tako kot Av-
toline opravlja te-
hniine preglede
vozil v Brežicah.
Tarn zdaj gradijo nove poslovne
prostore, s tem pa po našem mne-
nju obstaja bojazen, da bi mi sča-
soma izgubili tako prodajo vozil
kot tudi tehnične preglede.

Tehnični pregledi so tista
dejavnost, ki je za vaše kon-
kurente še posebej zanimiva?

Tehnične preglede vozil oprav-
Ijamo za celotno občino Krško in
občino Sevnica, občasno pa od-
hajamo tudi na teren, kjer smo
tehničnimi pregledi traktorjev
dostopnejši občanom.

Zanimivo je, da ste ena izmed
redkih družb s sedežem v
Posavju, ki se že danes dobro
umešča v regijo oziroma
jutrišnjo pokrajino, saj imate
kot domače podjetje poslovne
enote sedaj v vseh treh
občinskih središčih.

Tako je. Z odprtjem salona v Sev-
nici, v tamkajšnjem gasilskem do-
mu, smo pokrili z našo prodajno
ponudbo še tretjo posavsko ob-
čino, tehnične preglede pa smo
za lastnike vozil iz sevniške ob~
eine opravljali že doslej.

Najvecji obseg dejavnosti se se-
veda odvija na Bohoričevi ulici v
Krškem. Tu sta prodajni salon za
vozila Skoda in pooblaščeni ser.

vis za vozila Skoda in Citroen, v
okviru katerega velja omeniti kle-
parsko-ličarsko delavnico z novo
kabino, kleparsko delavnico pa
smo dodatno opremili z mo-
dernejšim orodjem. Pred kratkim
smo nabavili tudi novejšo optiko,
ki je doslej nismo imeli, tako da
lahko v pogledu optiene nasta-
vitve vozila zdaj strankam ponu-
dimo dodatne storitve. Seveda
vzdržujemo in servisiramo tudi
vozila drugih znamk, posebno pa
Renaulta, s katerim imamo
ustrezno pogodbeno sodelo-
vanje.

Kako pa je v Brežicah, ki so
znane po dokaj široki ponudbi
prodaje avtomobilov?

Poslovalnico v Brežicah smo od-
prli že prej, tarn je za razliko od
Sevnice tudi servis, kjer poprav-
ljamo vozila in prodajamo rezer
vne dele. Z veseljem ugotavljamo
porast prodaje rezervnih delov in
avtomobilov navkljub vsej kon-
kurenci drugih znamk, s čimer se
samo potrjuje znana ugotovitev,
da sta lahko konkurenca in boga-
tejša ponudba koristni tako za
kupee kot prodajalee. Na tako sta-
nje prav gotovo vpliva bližina
mesta Zagreb, glede storitev pa
je treba reči, da so zanje predca-
ge.
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Kakšne pa so vaše razvojne
možnosti?

V Krškem imamo namen in tudi
vse možnosti za razširitev pro
dajncga salona. Razmišljamo o
večjem salonu vozil, saj imamo
na voljo dovolj površin za širi-
tev. V Krškem imamo sedaj vse-
ga okoli 1.500 m2 poslovnih
prostorov, možno pa jih je po
staviti na okoli 5.000 m2!

Na področju tehničnih pre
gledov vozil se obetajo ne-
katere novosti?

Tudi za to bomo v času, ki ga do-
Ioča zakon, nabavili novo
opremo. Pridobiti nameravamo
ustrezen strokoven kader, pred-
vsem inženirja, ki bo vodja teh-
ničnih pregledov in bo tudi sicer
pomenil kadrovsko okrepitev
podjetja. Za nove zahteve na
omenjenem področju se že zdaj
izobražujemo in pnpravljamo.

Vse to je po vašem mnenju
zdaj ogroženo?

Seveda, saj smo bili zaposleni že
leta nazaj v veliki meri odvisni
od odločitev raznih družb v Lju-
bljani in bili tudi marsikdaj oš-
kodovani zaradi premalo iz
plačanih plač in regresov. Zdaj bi
radi sami odločali o poslovanju
in si vsaj dolgoročno zagotovili
delo, za kar pa moramo zago-
toviti domače lastništvo in sedež
družbe v Krškem! V vsakem dru-
gem primeru je naša prihodnost,
po našem mnenju, pod vpra
šajem.

Na kakšen odziv je naletel vaš
apel za pomoč in sodelovanje
na občini?

Sedanji krški župan Bogovič
podpira naša prizadevanja in tudi
v občinskih političnih krogih, na
katere sem se nedavno obrnil s
posebnim pismom, opažam na
čelno razumevanje, seveda pa je
vprašanje, kaj bomo vsi skupaj
lahko naredili. Jasno je, da ob-
stajajo tudi v tern primeru višji
interesi in zainteresirani krogi, ki
so že tako ali tako računali, da
bodo imeli v pogledu lastninjenja
z nami veliko lažje delo. Menim
pa, da ni potrebe, da bi si družbi
iz Posavja konkurirali in nagajali,
saj bi lahko tudi vsaka zase dobro
poslovala in se razvijala.

(S.M.)

ALI BO MERCATOR NAS EDINI
»SOSED«?
Poslovni sistem Mercator, ki ima že preko tisoč trgovin po vsej Sloveniji,
vstopa skozi brežiška vrata v Posavje s še vecjimi koraki. Ne le zato, ker bo
poleg stavbe Intermarket v Brežicah zrasel ndv Mercatorjev nakupovalni
center, temveč tudi zaradi tega, ker bo s strani Mercator Dolenjska d.d. do
konca letošnjega leta izveden celoten prevzem podjetja »Posavje« Brežice.

Zoran Jankovič, prcdsednik
uprave P.S Mercator je pove-
dal, da se bo gradnja, za kate-
ro so 8. julija podpisali pred-
kupno pogodbo s podjetjcm
Intermarket Comm Brežice,
pričela že oktobra letošnjega
leta. Otvoritveni rok prodajal-
ii(.', ki se bo raztezala na 3145
m2, je 30. maj 200]. Cilj Mcr-
eator j a med drugim je, da
zaokroži pokritost vseh regij
v Sloveniji z akvizicijo družb,
ki sodijo v Mercatorjev kon-
cept, z izvedbo novogradenj
tcr cenovno politiko. V sled-
nj(.) sodi, poleg cenovne poe-
no tones ti prodaja ln, tudi
uveljavljanje blagovne znarn-
ke Mercator tcr t raj no nizkih
ecu, ki jih ima trenutno že
I 0G prodajnih artiklov.

Mercator Dolenjska d.d. prev-
/cina pod svoje prodajno kri-
lo tudi »Posavje« Brežice.
Kljub zagotovilom, da lahko
zaposleni v tern podjetju ra-
čunajo še naprej na social no
stabilnost, pa je njihova poli-
tika času primerna, realna,
predvsem pa profitna. Stani-
slav Hiibar, generalni direk-
tor Mercator Dolenjske je med
drugim povedal, da Mercator
/apira prodajalne v starem
mestnem jedru v Krškem. Ve-
cina poslopij, kjerse nahajajo

njihove prodajne enote, je v de-
nacionalizacijskem postopku,
Mej'Cvitor pa jih ne namerava-
prestaviti ali nadomestiti z no-
vimi v tern delu mesta. Prcpro-
sto, stara mestna jedra so mrtva
in se življenje iz njih seli ven,
nam je povedal Hribar.
Prezgodaj je že napovedati ali
ugibati, koliko trgovin v verigi
»Posavja« čaka tovrstna usoda,
ki ni odvisna le od (ne)profit-
nosti, saj ima tudi to podjetje
odprtih še polovico (od 20) de-
nacionalizacijskih zfldev. Vse-
kakor pa je upiava »Posavja«
ocenila, po besedah Ivana No-
voseliča, predsednika uprave,
da je Mercator edini slovenski
partner v trgovini, s katerim se

v tern trenutku lahko pogova
rjajo o povezavi. »Vse ostalo
je pomaknjeno v prihodnost,
vse ostalo pomeni vec nez
nank«, je dcjal Novoselic.
Ker bi do prevzema Posavja
vsekakor prislo, jc bolje. da
je ta sporazumen. ( e bo Mer-
cator tako prija/en delodaja
lee zaposlenim, kot je bilo
»Posavje«, bodo ocenjevali
uslužbenci, potrosmki pa, ali
bo res »naš« najbofjši sosed.
Če ne bo, se bomo morali
vprašati, kam naj sploh (se)
gremo po nakupih, če pa bo
na vsaki prodajalni visel na
pis Mercator7!

Bojana Mavsai

Zoran Jankovič in Stanislav Hribar v Breiicoh

Bizeljsko
ČEBELARJEV KVIP - KVIP
Bizeljsko je bilo 2O.junija v znamenju veselega
KVIP KVIP-a. Gre za naravoslovno obarvano
prireditev, ki je številne obiskovalce seznanila z
življenjem, značilnostmi in posebnostmi redke
vrste ptiča čebelarja, ki vsako leto v mesecu maju
gnezdi v peskokopu na Bizeljskem.

Kozjanski park kot organizator prireditve je v
sodelovanju z novomeškim Zavodom za varstvo
naravne in kulturne dediščine, bizeljsko osnovno
šolo ter turističnimi društvi Bizeljsko, Pišece in
Kapele, omogočil obiskovalcem ogled bogatih
slikovnih razstav, stojnic domačih obrti, kino
predstav, ogled peskokopa Bizeljsko, kapelskih
Jovsov ter učne poti Pišece, skupno pa so

poskrbeli tudi za obilo zabave.od glasbenih točk do naravoslovne tombole, ki smo jo posneli ob obisku na Bizeljskem.

julij 1999



KOMUNALA ObzorniK

KDO BO KOGA
S (POSAVSKIMI) SMETMI?

Ker je pridobivanje lokacije za novo posavsko regijsko deponijo šele v fazi razgrnitve sprememb
prostorskega piana, je i e na dlani, da postopek ne bo zaključen do konca letošnjega leta,
kakor tudi ni realno pričakovati, da bi bila ta lahko zgrajena v manj kot petih letih. Ker so
obstoječe deponije komunalnih odpadkov (pre)polne in poleg tega ne ustrezajo sodobnim
standardom varstva okolja, se nam v Posavju najbrž v kratkem obeta vrsta »smetarskih
spopadov«, kakršnemu smo (bili) te dni priča v brežiški občini.

Ker pogodba med Občino Brežice in
KS Dobova, kjer se nahaja občinsko
odlagališče za komunalne odpadke,
poteče zadnjega dne tega leta, je Ob-
äna Brežice predlagala krajevni sku-
pnosti njeno podaljšanje. Po več kot
dvomesečni zamudi je KS Dobova v
začetku meseca junija občinske službe
vendarle seznanila s svojimi pogoji, ki
kažejo na to, da ielijo s smetmi v kraju
iztržiti več kot lahko da ali ponudi
občinska blagajna. Kljub želji obcine,
da bi pogodbo podaljšali za obdobje
petih let, je Svet KS uporabo odlaga-
lišča odobril Ie do konca leta 2000.
Poleg tega zahtevajo, da so vsi prebi-
valci KS Dobova oproščeni plačevanja
odvoza smeti, višina mesečne rente
pa se z dosedanje protivrednosti
12.000 DEM zviša na mesečno plači-
lo v protivrednosti 30.000 DEM.

Pljuvanje v lastno skledo

Ob že navedenem so Dobovčani ob-
čino seznanili.da bodo, v kolikor bi ta
želela prestaviti začasno odlagališče
na drugo lokacijo, temu močno nas-
protovali z uporabo vseh možnih
sredstev (od inšpekcijskih služb do dr-
iavnih organov), obvestili pa bodo tu-
di zadolžene in pristojne organe Re-
publike Hrvaške, v kolikor bi Občina
hotela začasno odlagališče prestaviti
na drugo lokacijo ob državni meji.Na-
vajajo tudi, da bodo razpravam, ki bo-
do potekale okoli nove lokacije regij-
ske deponije v KS Kapele nasproto-
vali, če ne bo KS Dobova deležna 50
odstotkov višine mesečne rente (pa
čeprav lokacija ni v njihovi KS)!

Krajevna skupnost Dobova je v prej-
šnjem mandatu pri podaljševanju po-
godbe (izteče 3I . I2. I999) izrecno
zahtevala, da takratni Občinski svet
sprejme sklep, da po poteku pogod-
benega roka uporabe začasne depo-
nije v Dobovi, j.p KOP Breiice in up-
rava Občine Brežice takoj pričneta z
ustreznimi postopki za pridobitev
druge začasne lokacije izven območja
KS Dobova, ki bo zadoščala za čas
odlaganja odpadkov do usposobitve
regijske komunalne deponije. Potem-

takem, danes KS nasprotuje ravno tis-
temu sklepu, ki ga je občinski svet iz-
glasoval in je v veijavi prav zaradi njihove
pobude oz. zahteve!

Sicer milejši, a se vedno nespreje-
mljivi pogoji

Konec meseca junija je Svet KS Dobova
seznanil Obdno z novimi, nekoliko mi-
lejšimi pogoji.V njih še vedno zahtevajo
oprostitev plačila odvoza smeti za vse
prebivalce krajevne skupnosti, priprav-
Ijeni so sprejeti odlaganje komunalnih
odpadkov do konca leta 2001, če bo
mesečna renta v višini protivrednosti
25.000 nemških mark.

V kolikor bi KOP in Občina Brežice pri-
stala na te pogoje, bi morala ali zagoto-
viti dodatna sredstva iz občinskega pro-
računa ali pa preprosto sprejeti novo,
višjo ceno odvoza smeti za vse upo-
rabnike v brežiški občini. Ker je jasno,
da niti eno niti drugo ni sprejemljivo,
bo Občina morala, kljub temu, da bo še
naprej pripravljena iskati kompromisne
rešitve z Dobovčani, hitro poiskati novo
lokacijo začasnega odlagališča v občini.
Kaj drugega ji niti ne preostane, ker ima
na voljo Ie pičlih pet mesecev do izteka
pogodbe, pristajanje na tovrstne pogoje
pa utegne postati sila nevarno, saj se
lahko šablonsko prenese tudi na druga
podroqa (in tudi preko občinskih meja).

Država ni sposobna urediti komu-
nalnega podrocja, KS presega svoja
zakonska pooblastila, občina pa ne
opravlja dobro svoje naloge

Ob tovrstni problematiki se odpirajo
številna vprašanja, ki kažejo na neure-
jene razmere na tern področju, s kate-
rimi bi se v prvi vrsti morali »pozaba-
vati« na Ministrstvu za okolje in pros-
tor. Slednje bi moralo kot pristojno mi-
nistrstvo za to podroqe z državo doreči
tudi višino tovrstnih rent za vso Slove-
nijo, saj je prav driava tista, ki še vedno
s svojo metodologijo občinam oblikuje
ceno odvoza komunalnih odpadkov. Dr-
žava bi morala, če že diktira ceno, tudi
subvencionirati rento iz naslova odvoza

komunalnih odpadkov lokalni
skupnosti, tako pa se ta financira iz
vedno preskromnega občinskega pro-
računa.

Ce je bila v prejšnjem.t.i komunalnem
sistemu, krajevna skupnost še teme-
Ijna samoupravna skupnost, to vseka-
kor ni več, saj je z uvedbo lokalne sa-
mouprave leta 1995 to postala občina,
KS pa Ie njen ožji del. Svet KS lahko
po I9.a členu Zakona o lokalni sa-
moupravi občinskemu svetu predla-
ga odločitve, ki se nanašajo na ozji
del občine in jih potemtakem nikakor
ne bj smela pogojevati. To nikakor
ne pomeni, da morajo v KS Dobova
mirno prenašati kopičenje odpadkov
v njihovi gramozni jami, a tudi pos-
tavljanje »profitnih« pogojev ni spre-
jemljivo. Po drugi strani pa (po 2I.ČI.
Zak. o lok. sam.) med naloge Obdine
šteje, da skrbi v svoji občini za varstvo
zraka (v bližini deponije ta vsekakor
ni prijeten), za varstvo tal in vodnih
virov (oboje naj bi bilo v Dobovi og-
roženo), za varstvo pred hrupom, za
zbiranje in odlaganje odpadkov in op-
ravlja druge dejavnosti varstva okolja.

Kako naprej?

Vse komunalne deponije v Posavju so
že sedaj polne. Država o nekem vse-
slovenskem konceptu reševanja pro-
blema odpadkov Ie sanja, regijska de-
ponija je še v povojih. Zato se bo po-
trebno čim prej vprašati in predvsem
odgovoriti na vprašanja: kako, za
kakšno ceno in kam voziti komunalne
odpadke iz Posavja do izgradnje regij-
ske deponije?! Ali bosta dali enega
od prvih vzpodbudnih odgovorov na
ta vprašanja bližnji javni razpravi v Bre-
stanici in Kapelah?

Bojana Mavsar

PREGNANI OD
DOMA

V prostorih brežiške poslovalnice Do-
lenjske banke so v sodelovanju s Po-
savskim muzejem ponovno pripravili
razstavo, za katero so tokrat, pod vod-
stvom Vlaste Dejak, izbrali dokumen-
tarne fotografi je o t r o k iz časa
izgnanstva. Razstava je bila na ogled do
I I. julija.

RAZSTAVA SLIK
IVA PRANČIČA

V samostanski cerkvi v Kostanjevici na
Krki si lahko ogledate do 3l.avgusta
razstavljena dela akademskega slikarja
Iva Prančiča. Razstavo je 2.julija odprl
domačin Andrej Smrekar, sicer direktor
Narodne galerije v Ljubljani, kulturni
program pa sta prispevala violinist
Volodja Balzalrosky in kitarist Igor Saje
z deli Vivaldija, Iberta in Paganinija.

POLETNA NOČ
V STAREM

KRŠKEM
Letošnje poletje vas ponovno
vabimo na prireditev POLETNA
NOČ V STAREM KRŠKEM, ki jo bo
že drugič zapored organizirala
Agencija Lukec iz Krškega.V soboto,
2 1 . avgusta bodo za veselo in
zabavno razpoloženje skrbeli Čuki,
Dalmatinska klapa Ankora iz Zadra,
Nuša Derenda, Cili Patrol, Klavdija
Kerin, harmonikar Gregor Grame
in mnogi drugi.

50 LET
GI.ASUCNI.ŠOi.f-: KR.ŠK.U

GIB
je ime šolskega glasila Gimnazije
Brežice, ki je ob koncu šolskega leta
ponovno ( t ret j ič) izšlo. Na 32
bogato opremljenih straneh in v
barvnem tisku formata A4 najdemo
kratek pregled dogajanja v tej šolski
ustanovi od pomladnih dni do prvih
poletnih ter predpočitniških
trenutkov.
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Vojaško letališče v Cerkljah ob Krki ni dovolj izkoriščeno

POSAVJE - POKRAJINA S
CIVILNIM LETALIŠČEM

Še leta 1990 se je nahajalo na vojaškem letališču v Cerkljah ob Krki okoli 60
vojaških letal različnih tipov, ki so preletavala slovenski, predvsem pa po-
savski zračni prostor. Z osamosvojitvijo Slovenije je letališče domala opustelo,
osem čeških Zlinov, ki so namenjeni osnovnemu šolanju vojaških pilotov,
štirje Pilatusi in trije helikopterji Bell, pa so trenutno edino »zračno« pre-
moženje, ki se nahaja na letališču v Cerkljah ob Krki.

Občina Brežice je s Ter-
mami Čatež, Mokricami
ter ostalimi znamen'i-
tostmi predvsem turis-
tično usmerjena, zato
si na Občini Brežice pri-
zadevajo, da bi del vo-
jaškega letališča name-
nili civilnemu letalstvu,
s čimer bi v prvi vrsti
razširili svojo turisti-
čno ponudbo s pano-
ramskimi poleti in taksi
prevozi, fotografiran-
jem iz zraka ter z letal-
skimi prireditvami za
prebivalce in obisko-
valce vseh treh občin v
Posavju. Hkrati bi to
pomenilo tudi razširi-
tev prometne poveza-
nosti Posavja z ostalimi
kraji, saj bi tako doma-
či kot tuji poslovneži
dobili možnost hitrej-
šega in sodobnejšega
potovanja, organizirali
bi šolsko in letalsko
izobraževanje za pri-
dobitev dovoljenja špo-
rtnega pilota ali pilota
jadralnega letala in dali pou-
darek razvoju športnega letal-
stva nasploh. V Sloveniji ima-
mo 13 civilnih letališč, najbli-
žje tovrstno letališče Posavju
pa se nahaja v več kot 60 kilo
metrov oddaljeni Prečni pri
Novem mestu, kjer imajo
spravljene svoje zračne konji-
čke tudi posamezniki iz Po-
savja, ki se ukvarjajo z le-
talsko dejavnostjo. Teh bi bilo
seveda več, če bi imeli v svoji
bližini letališče.

Kakor nam je povedal Andrej
Vizjak, podžupan Občine Bre-
žice, so na kabinet ministra in
na generalštab Slovenske voj-
ske na Ministrstvo za obram-
bo, ki je upravljalec in lastnik
vseh površin na tej lokaciji, že
poslali predlog z vsebino in

organizacijo civilnega dela le-
tališča. Prepričani so, da civil-
na dejavnost ne bi ovirala os-
novne dejavnosti in namemb-
nosti letališča Cerklje, saj bi ta
dejavnost zbližala prebivalce in
pripadni-
ke Sloven-
ske vojs-
ke, pol eg
tega pa se
naj bi ci-
vilna deja-
vnost od-
vijala pre-
težno v
popoldan-
skih urah
in dela pr-
ostih dne-
vih, s či-

mer ne bi motili na-
membnosti in osnov-
ne dejavnosti urjenja
in izobraževanja
pripadnikov Sloven-
ske vojske na letali-
šču. V tern primeru bi
Občina Brežice prev-
zela organizacijsko
vlogo pri vzpostavitvi
in delovanju civilne-
ga dela letališča, pri
čemer bi uporaba te-
ga dela letališča pote-
kala v skladu s pogod-
bo in dogovorom s
Slovensko vojsko.

Če bi prišlo do reali-
zacije tega, za Brežice
in celoten posavski
prostor še kako po-
membnega projekta,
bi letališče v Cerkljah,
s tri tisoč dolgo vzlet-
no stezo, postalo eno
večjih slovenskih ci-
vilnih letališč, konec
koncev pa bi tudi trž-
no lahko zapolnili
prazna poslopja ob
pristajalni stezi, ki po

odhodu jugoslovanske vojske
nezadržno propadajo.

Tekst in fotografije:
Bojana Mavsar

Letalo krškega podjetnika Bohsa Resmana, s katerim smo polete/i
ob obisku na cerkljanskem letališču.

MAKUC V
LAMUTOVEM

SALONU
Do 5. septembra 1999 si lahko v
kostanjeviškem razstavišču Lamutov
likovni salon ogledate pregledno
razstavo del akademskega slikarja in
grafikaVladimirja Makuca. Salon je odprt
vsak dan razen ponedeljka, od 9. do 18.
ure.

SLIKARSKI AZIL
MILENE GRAMC

IN NEVENKE
RUŠKOVIČ

V Galeriji Vojašnice Cerklje ob Krki
so v počastitev obletnice bojev za
letališče 9.julija odprli razstavo slik
dveh Brežičank, Milene Gramc in
Nevenke Ruškovič. Obe avtorici sta
sicer že razstavljali na skupinskih
razstavah, izbor njunih tihožitij, ki si
jih lahko ogledate do 30. avgusta, pa
je njuna prva samostojna razstava.

Radioklub Krško

RAD*OAMATERSKE
NOVICE

»Lova na lisico«, ki je bilo
26-junija v Ormožu, so se ude-
ležili člani krškega in sevniškega
radiokluba. Vidnejši in visoki
uvrstitvi sta tokrat dosegla le
Cvetka Mavsar v kategoriji žen-
sk z osvojitvijo 2.mesta in Janez
Kuselj s 4.mestom v kategoriji
st.veteranov (oba Radioklub
»Krško«), ostali naši lovci na li-
sico pa so se morali zadovoljiti
z uvrstitvijo od I I. do 14. mesta.

Na tekmovanju lO.julija je so-
delovalo 65 tekmovalcev, člani
krškega Radiokluba »KRŠKO«
pa so zasedli naslednje uvrstit-
ve: Rok Kerin v kategoriji junio-
rjev - 6. mesto, Cvetka Mavsar
v kategoriji ženske - 3.mesto,
med st. veterani pa je 3.mesto
osvojil tudi Janez Kuselj.



UOGODKI ObzorniK
Notranji minister Šuklje in policijski direktor Podvršič v Krškem

POHVALE ZA DELO
IN VODENJE POLICIJSKE

UPRAVE V KRŠKEM
Minister za notranje zadeve Borut Šuklje in generalni direktor policije Andrej Podvršič sta
se 2. julija sešla v Krškem na delovnem sestanku z direktorjem PU Krško Miho Molanom in
z njegovim ožjim strokovnim svetom. V dvournem sestanku so razpravljali o problematiki
južne meje, cestne varnosti, kriminalitete ter o delu in delovnih pogojih zaposlenih na PU
Krško.

Število prehodov na južni meji,
predvsem pa na mejnem prehodu

'Obrežje se povečuje, saj se že pri-
bližujemo številkam iz leta 1989.
Glede na intenzivnost prometa na
trasi med južno in zahodno Evropo
lahko pričakujemo, da bo ta še na-
raščal, na kar pa s slabo cestno in-
frastrukturo in neurejenostjo naših
mejnih prehodov nismo pripravlje-
ni. Z obnovo mednarodnega mej-
nega prehoda Obrežje, ki bo stekla
še v letošnjem letu, bo storjen prvi
korak k urejanju razmer. S tern ne
bodo zagotovljeni le boljši pogoji
za potnike, ki vstopajo in izstopajo
na tern mejnem prehodu, temveč
tudi, kakor je poudaril Šuklje, za
vse zaposlene na tern mejnem pre-
hodu, ki sedaj svoje delo opravljajo
v nemogodh delovnih razmerah.

Ureditev Obrežja je pomembna tu-
di zaradi vzpostavitve schengenske
meje, za kar že izdelujejo organi-
zacijski, materialni in kadrovski
projekt, ki je eden veqih in po-
membnejših projektov znotraj Slo-
venske policije oz. MNZ. Z uve-
Ijavljanjem schengenske meje bo-
do morali posebno pozornost na-
meniti materialnem statusu policis-
ta in njegove družine ter moderni-

zaciji, posodobitvi materialnih sred-
stev policije. »Ne gre samo za vozni
park, ki trenutno najbolj bode v od«,
je dejal Šuklje, »gre za celotno
posodobitev, ki bo omogočala večje
preprečevanje tako kriminala kot po-
večanje varnosti na cestah in kon-
trolo meja«.

Tako Šuklje kot Podvrsič pa sta izre-
kla najvišje ocene tako o delu Mihe
Molana kot direktorja PU Krško kot
vseh zaposlenih na krski upravi.
»Dejstvo je, da je PU Krško trenutno
na prvem mestu po raziskanosti kri-
minalitete v državi. Pomembno se mi
zdi, da PU Krško razvija zelo dobre
partnerske odnose z državljani, di-
rektor Molan pa posveča veliko po-
zornosti, po zagotovilih njegovih so-
delavcev, tudi odnosom znotraj po-
licijske uprave, na kar kažejo tudi re-
zultati dela«, je dejal Podvršič. »Sta-
lišče generalne policijske uprave je,
da si bomo prizadevali omogodti
dm boljše materialne pogoje za delo
njega samega (Molana, op.p) in so-
delavcev, ki uživa našo podporo in
podporo ministra, ki bo šel z vsemi
možnimi orožji v boj za boljši pro-
račun za leto 2000«, je še zagotovil
Podvršič.

Miha Molan ob tern skoraj ni imel
kaj dodati, saj, »vsakemu laska, če
sliši toliko pohval in dobrih ocen,
istočasno pa bi povedal, da vsaka
dobra ocena zahteva še večje an-
gažiranje, še bolj odgovoren odnos
do dela! V preteklosti smo uspešno
reševali probleme, ki so bili pri nas
izpostavljeni in bomo vlagali tudi
nadalje svoje napore, znanje in
sposobnosti v to, da bomo zago-
tavljali dobro počutje vseh ljudi, ki
delajo in živijo na tern obmocju«,
je dejal Molan.

Trenutna popolnjenost delovnih
mest v krški policijski upravi je 90-
odstotna, vsekakor pa bodo že za-
radi vzpostavitve schengenske me-
je morali, ne samo posodobiti krško
policijsko upravo in ji nameniti več
sredstev, temveč zaposliti nov, do-
daten kader. Iz tega je tudi razvid-
no, da bojazni, da bi utegnili PU
Krško ukiniti, tudi po zagotovilih
Podvršiča in Šukljeta, ni več.

Bojana Mavsar

Borut Šuklje Andrej Podvriič Miha Molan

ZAKLJUČILI SOLO
RISANJA

Sklad R.S za ljubiteljske kulturne dejav-
nosti - območna izpostava Krško je v
sodelovanju z akademsko slikarko Apo-
lonijo Simon letošnjo pomlad organi-
ziral risarsko solo, katere se je udele-
žilo preko dvajset ljubiteljev risanja raz-
ličnih generacij in poklicev. Svoja naj-
bolj zanimiva dela so likovniki 19. junija
predstavili na razstavi v renesančni dvo-
rani na gradu Rajhenburg, ki so jo nas-
lovili Od tihožitja do akta.

CITRARSKI PIKNIK

Prvo junijsko soboto so se na

Izletniški domačiji Vertovšek na

Velikem Kamnu zbrali učenci

priznanega citrarja g. Mirana

Kozoleta, njihovi starši in ostali

ljubitelji tega starega in tako milo

zvenečega instrumenta. Za

kulturni program so poskrbeli

mladi citrarji, kot glasbeni gost

pa je prijetno presenetil tudi

Miha Dovžan. Na prireditvi smo

lahko izvedeli, da se je večina

izmed triinštiridesetih učencev

odločila za igranje citer zaradi

navdiha ob prvem srečanju s

tem instrumentom.Popoldan se

je prevesil v večer, obiskovalci

piknika, ki ga je organiziral Miran

Kozole, pa so se imeli lepo ob

glasbi ansambla Labirint in ob

gostinski ponudbi domadje

Vertovšek.V prijetnem ambientu

so se vztrajni gostje zadržali do

jutranjih ur.

(Tatjana Uduč)
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Hotel Sremič je prijetno presenetil svoje goste

NESRAMNO DOBER
(ROT) ELVIS

Sobotno prireditev Tri lučke za phjatelje
na Sremiču je tokrat nekoliko pokvarilo
deževno vreme. Toliko bolj pa je uspel
sobotni večer v Hotelu Sremič v Krškem,
ki je minil v vzdušju, sicer nekoliko po-
zabljene, nekdanje tradiäje zabavnih in
plesno-glasbenih večerov v edinem krš-
kem hotelu. Obiskovalcem je ta večer za-
pel nihče drug kot - Elvis Presley.

Marsikdo se še vedno spomni tistega
groznega dne, ko je radijski napovedo-
valec s turobnim glasom oznanil, da je v
ameriškem mestu Memphis umrl kralj
rokenroh.Tisti trenutek vedno znova oživ-
Ijajo nekatere pesmi (npr. "I remember
Elvis Presley") in mnoge izmed Elvisovih
pesmi živijo naprej v različnih priredbah
in izvedbah po vsem svetu. Kolikojih je,
ne bomo nikoli izvedeli, kot tudi ne bo
nikoli znano, koliko bolj all manj uspešnih
posnemovalcev ima Elvis po vsem svetu.

Zal smo, vsaj pri nas, predvsem močno
pod vtisom posnemovalcev Elvisove zu-
nanjosti, od frizure do obleke, morda tudi
oponašanja njegovega gibanja na odru
______̂ ___l__l_____l-IIIMI(B_l__iaB(_lll__—____________l______i

oziroma plesnega nastopa. Do pa b/ lahko
phčakovali kvalitetno petje in v živo izveden
celovečerni repertoar? Ne, kaj takega je
malokdo pričakoval, zato pa smo bili toliko
bolj prijetno presenečeni in zadovoljni, ko
je na improvizirani oder v hotelski restav-
raciji stopil in zapel Vili Verhovšek.

Enaindvajsetletni sin slovenskih staršev iz
Hamiltona v kanadski provinci Ontario
(mama je bila rojena v Kanadi, oče pa je
pri dvajsetih prišel v Kanado iz Celja)
kudira solo petje inžeod štirinjastega leta
nastopa na javnih prireditvah - predvsem
kot posnemovalec Elvisa Presleya. Večkrat

se je že uspešno udeležil j
tekmovanj v posnemanju I
slavnega ameriškega pev- |
ca, dvakrat pa je tudi zma-
gal v močni konkurenci s
preko sto udeleženci (Elvis
Tributy Convention). Zato
so ga ob dvajseti obletnici
Presleyeve smrt povabili na »
nekdanji dom slavnega kra-.i
Ija rokenrola (Graceland), I
kjer je prepeval za najožji I
/crag sorodnikov in nekda-1
njih prijateljev. I

/vied kratKim gostovanjem p w — « .
po Sloveniji, ki ga je orga- W. *W
nizirala Slovenska izselje- '
nska matica, je med dru-
gim nastopil na izseljenskem pikniku v Pol-
hovem Gradcu, v Škofp Loki, na folk festi-
valu v Prekmurju, na festivalu Rock Otočec,
I. avgusta pa ga bomo lahko videli na pos-
netku TV Slovenija - v nedeljski oddaji
Zoom. V Krško sta ga povabila Turistična
agencija Boom in Hotel Sremič.

Vilije povedal, da zna zapeti takorekoč vse
Elvisove pesmi in ta večer smo lahko slišali
res lepo število znanih melodij, ki se pre-
našajo iz roda v rod, a se nam je ie težko
spomniti njihovih naslovov. Takoje bilo tudi,
ko je na trenutke celo preveč phzadevni
povezovalec Mile Bitenc (celo pevec ga je

v nekem trenutku vprašal "A si končal?)
povabil obiskovalce, naj naštejejo nekaj
najljubših skladb. Veäna odgovorov si je
bilo podobnih:"Vse so mi bile lepe..,Veliko
je bilo lepih..., Vse rada poslušam..."
Seveda, ko so zazvenele Do You Longso-
me tonight, I can't stop loving you, Blue
suede shoes, Fever, Heartbreak hotel, It's
now or never in še mnoge druge, smo se
jih takoj spomnili in nekatere so zasrbele
pete.

Zejnim so v hotelu ta večer pripravili
posebno ponudbo - koktejle Elvis in
Presley po zmernih cenah, še posebno,
ker tudi vstopnine za nastop mladega
Elvisa iz Kanade tokrat ni bilo.

(Ce se vam zdi ta zapis nekoliko preveč
sentimentalen, so zato pač krive Elvisove
melodije, še bolj pa izvedba Vilija
Verhovška,kije po navdušenem aplavzu
obanstva obljubil, da bo ponovno prišel
v Slovenijo ie naslednje leto. Takrat ga
res ne smete zamuditi.)

S.M.
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Kapele

ZAKLJUČEN POLETNI TABOR ZOISOVIH
ŠTIPENDISTOV
V Kapelah se je v nedeljo 4.julija zaključil 6. poletni tabor
Zoisovih štipendistov, ki je letos potekal pod okriljem
Zavoda za zaposlovanje - območne enote Sevnica, prvič
tudi v Posavju. 35 srednješolcev iz različnih krajev
Slovenije, tned katerimi je bilo tudi 17 posavskih
štipendistov, je pod mentorstvom profesorjev Gimnazije
Brežice in zunanjih strokovnih sodelavcev, nadgrajevalo
svoje znanje v raziskovalnih delavnicah: jezikovni,
likovni, okoljski ter etnološko - zgodovinski delavnici.

Poleg krajanov Kapel in oko-
liških krajev je na zaključek
tabora prišlo kar lepo število
ravnateljev in profesorjev
srednjih ter osnovnih sol iz

•Posavja, predstavnikov
vodstva vseh treh občin in
seveda starši mladih
raziskovalcev, ki so se v kraj-
ši predstavitvi seznanili z de-
lom in rezultati dela otrok v
poletnem taboru. Kakor je po-
vedala navzočim Stanislava
Molan, ravnateljica
Gimnazije Brežice, je tabor
vsekakor dosegel svoj namen,
mladi pa so v enotedenskem
druženju stkali veliko
znanstev in prijateljstev, ki
jih bodo po vsej verjetnosti
negovali naprej. Temu mne-
nju se je pridružil tudi Tone
Koren, direktor Zavoda za za-
poslovanje Sevnica, ki je po-
udaril, da je odkrivanje nadar-
jenih učencev in spremljanje
te nadarjenosti ena pomemb-
nejših nalog Zavoda. V imenu
tega se je zahvalil vsem so-
delujočim pri izvedbi tabora,

udeležencem ter njihovim star-
šem, predvsem pa prebivalcem
Kapel in vodstvu KS Kapele, ki
so ponudili svojo pomoč ter iz-
kazali izredno gostoljubnost.

Udeleženci sedemdnevnega ta-
bora so čez dan delali po razli-
čnih krajih spodnjega Posavja,
predvsem v krajevnih skupno-
stih Pišece, Bizeljsko in Kapele,
streho nad glavo za prenočišče
pa jim je nudila kapelska os-
novna sola. Povedali so, da si-
cer najbolj udobno res ni bilo,
največ negodovanj je bilo zara-
di tušev, da pa se je dalo preži-
veti, da so se imeli lepo in se
bodo tovrstnih taborov tudi v
bodoče radi udeleževali.

Nina Špiler (Pleterje pri Krš-
kem): Sodelovala sem v likovni
delavnici, kjer smo imeli bolj in-
dividualen, solo tabor. Tema je
bila voda, slikali pa smo akvarel
in napredovali v tehniki. Imeli
smo se dobro, bili smo sproščeni,
mogoče malo bolj od ostalih sku-
pin, ki so bile bolj vezane na čas

in urnik. Sicer pa sem bila tudi
pri psihologiji, kjer smo se veliko
naučili o sebi, nas samih in o
medsebojnih odnosih.

Teja Lipovšek (Sevnica):
Phhajam iz etnološke delavnice.

Na primer, v Mostecu smo se
pogovarjali z vaščani in starej-
šimi ljudmi, ki so nam razla-
gali o splavarjenju, brodarje-
nju in čolnarjenju. Zanimivo
mi je bilo, kerje šlo za druga-
čen način dela, pa čeprav smo
imeli naporen, zelo natrpan ur-
nik. Ja, danes mi je kar žal, da
gremo že domov, drugo leto pa
se bomo, če ne prej, mnogi po-
novno srečali..

Rok Piltaver (Krška vas):
Phhajam iz kemijske skupine,
kjer smo preučevali vode. Vzeli
smo več vzorcev iz vodnjakov
v Kapelah, Pišecah in na Bize-
Ijskem, vzeli pa smo tudi nekaj
vzorcev iz potokov. Naša sku-
pina je preučevala odpadne
vode, kjer smo merili od ph vo-
de do toplote vode in podobno
ter jih primerjali med seboj.
Ugotovili smo, da so vodnjaki-
verjetno še primerni za upora-
bo, vendar jih nihče večne ko-
risti.

Bojana Mavsar

VESELE POČITNICE
Z DRUŠTVOM IZVIR
Prišlo je dolgo vroče poletje in čas težko pričakovanih počitnic, zato
smo na Društvu Izvir tudi letos, kakor že preteklo leto, organizirali
od 5.7. do 9.7.1999 počitniške aktivnosti za osnovnošolske otroke.V
prostorih društva je bilo v tern času zelo pestro in živahno, saj se je
veselih počitnic udeležilo okoli 60 otrok iz občine Krško.

Otroci so vsako dopoldne prišli v naše prostore in se nato razdelili po različnih
delavnicah. Eni so ustvarjali (izdelovanje iz semenk, slikanje na steklo, barvanje
keramike, izdelovanje iz das-mase), drugi so se učili plesnih korakov v plesni
delavnici, spet tretji (v glavnem fantje) so se udeležili športnih in taborniške
delavnice, v nekaterih skupinah pa so potekale tudi interaktivne igre. Izvajalci
oz. vodje delavnic so bili v glavnem študentje - prostovoljci, pa tudi nekateri
zunanji sodelavci. Ogledali smo si tudi Policijsko postajo Krško, kjer so otroke
seznanili z delom policije, naše vesele počitnice pa smo zaključili s kopanjem na
krškem bazenu.

Posebej bi se Društvo Izvir rado zahvalilo donatorjem - Žitu ter Mesarstvu
Osojnik zVidma, ker sta nam omogočila malico.Ateljeju mode, ki nam je doniralo
blago za naše ustvarjalne delavnice. Steklarstvu Vučajnk, ki nam je dalo steklo, na

katerega smo lahko slikali. Keramiki KILI - Liboje za keramiko, Policijski postaji
Krško, ter posebna zahvala Plavalnemu klubu Krško, ki nam je omogočil prost
vstop na bazen. Vzdušje v delavnicah je bilo pozitivno in živahno, naredili smo
veliko izdelkov, naučili smo se modernih plesov, igrali nogomet, se šli tabornike
in se med seboj tudi bolje spoznali.Z društvom IZVIR je zabavno.torej.pridružite
se nam! (Društvo Izvir)
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Programi Zveze prijateljev mladine Krško

TUDI LETOS ZA NAGRADO
V PIRAN
V krški Zvezi prijateljev mladi
ne so se tudi Ietos odločili, da
pripravijo nekaj dni aktivnih
nagradnih počitnic za najus-
pešnejše učence v občini, in si-
cer v okviru projekta Življenje
ob morju in v njem. K pripra-
vam so tokrat pritegnili tudi
Glasbeno šolo Krško, ki je v ma-

ju in juniju praznovala 5O-Iet
nico svojega delovanja. Ob šte
vilnih koncertih in prireditvah,
ki so potekale v okviru praz-
novanja, je potekalo zbiranje
sredstev v obliki prostovoljnih
prispevkov namesto vstopnine
na omenjene koncerte.

Tako so bila zbrana sredstva od
prodanih brošur in CD-jev v vi-
šini 84.000,00 tolarjev, v obliki
gotovine ob vhodu v dvorano
12.320,00 tolarjev, s pomocjo
položnic pa so na žiro račun
ZPM Krško prispevali skupno
162.237.48 tolarjev naslednji
občani: Kržan Josipa, Klanšček

Nastja, Herceg Ivan, Šiško Irena,
Pirc Iztok, Kristina, Jagrič
Davida, Kukovičič Marija,
Mikulanc Jožica, Harapin
Anamarija, Štajner Boža, Za
konjšek Mato, Orožen Mitja, Po
gačar L. Davorka, Dimič Terezi
ja, Štern Janez, Pirc Branko,
Knez Olga, Resnik Mija, Šmajgl

Anton, Šterk Nada, Žinko Franc,
Olga Košir, Rožman Stane, Moš-
kon in Planinc Ivan.
Akcija je tekla pod geslom Glas-
ba nas bogati, dobrota pa ple-
meniti. Učenke in učence, ki so
se lahko udeležili nagradnega
potovanja in letovanja v Piranu,
so izbrale in predlagale njihove
sole. Letovanja so se udeležili:
Katja Šoba, Sanja Smirič, Simon
Povh, Meta Vodopivc, Marko
Mirt, Damjan Omerzu, Ana
Kozole, Jasna Omerzu, Irena
Kunaj, Jože Bogolin, Adrijana
Pečnik, Damjan Pangerčič, Mar
ko Flajšman, Jože Koretič, Pe

Zveza prijateljev mladine Krško
razpisuje

Počitniški nagradni literarni in likovni natečaj
za osnovnošolce in srednješolce v Posavju

na temo

KRAJ MOJE PRIHODNOSTI
Prispevke pošljite do vključno 30.8.1999 na naslov: Zveza prijateljev mladine

Krško, Cesta krških žrtev 23. 8270 Krško, s pripisom "Nagradni natečaj".
Priložite tudi vaš poln naslov. Prispevki za literarni natečaj naj ne bodo daljši

od dveh tipkanih strani. Prvi trije nagrajenci bodo prejeli nagrade -
brezplačne zimske počitnice v organizaciji ZPM, njihovi prispevki pa bodo

objavljeni v časopisu Posavski obzornik.Vsi prispevki bodo objavljeni v
publikaciji Nekaj bi vam rad povedal.

Zveza prijateljev mladine Krško

Spolnost je del vsakdanjega življenja, zato imajo mladi prav - o njej se
moramo pogovarjati.

Naj bo razpis - Spolnost in AIDS eden od povodov o zdravi
spolnosti; o sreči, veselju, ljubezni, prijetnih spominih, povezanih z

našimi spolnimi doživetji; o dvomih, zavorah, strahovih, zadregah, ki
nas težijo, in različnih prepričanjih, stališčih, znanju ter neznanju... pa

tudi o vsem, česar še nismo načeli in razumeli.

Oblikujte o tem spise, eseje, pesmi in pošljite svoje prispevke na
naslov ZPM Krško, Cesta krških žrtev 23,8270 Krško, s pripisom

ZA LITERARNI NATEČAJ.

tra Vodopivc, Ana Suvajčevič,
Zala Teodorovič, Tamara Zak
šek, Janja Grubar, Jure Jurečič,
Jasmina Pisek, Jure Tihole, Teja
Pavlin, Janja Teodorovič, David
Dolamič, Jasna Zorko, Karin Ro-

žman. Ana Šterk, Simona Kržič
nik, Tina Simončič, Aleš Erjavec
in Saša Založnik. Tokrat obja
vljamo le nekaj foto-utrinkov iz
njihovega bivanja in dela v
Piranu od 25. do 28. junija.

Center za socialno delo Krško

OTROKOM JE POTREBNO
OMOGOČITI ČIM VEČ DOŽIVETIJ
Tudi Ietos so pri krškem Centru za socialno delo v času
poletnih počitnic (od 5.7. do 16.7.1999) poskrbeli za dob-
ro in sproščeno počutje tistih osnovnošolskih otrok, ki
jim starši glede na svoje zmožnosti ne morejo nuditi ust-
reznih počitnic ter so zaradi tega na nek način izključeni
iz družbene skupnosti.
Program počitniških aktivnosti so izvajali preko ustvarjalnih
delavnic, športnih aktivnosti, obiskali so Poklicno gasilsko
enoto Krško, organizirali izlet v Atomske toplice ter se udeležili
iger brez meja, ki jih pripravijo tamkajšnji animatorji, in še bi
lahko naštevali... Aktivnosti so pri CSD Krško organizirali z
namenom, da otrokom omogočijo čim več doživetij in
pozitivnih izkušenj, učinek delavnic pa naj bi bil otrokom v
pomoč pri razvijanju socialnih veščin, razvijanju ustrezne
komunikacije med vrstniki in okoljem, v pomoč pri
učinkovitejšem reševanju problematičnih situacij in pri iskanju
ustreznih oblik pomoč. (CSD)
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Breiice so bile v dneh od 25. do 27.
junija /999 ponovno sejemsko mesto.
Vsaj malo in toliko, da tradicija
dosedanjih petih sejmov ne bo
prekinjena in toliko, da bodo
odgovorni v občini imeli (ponovno)
dovolj časa za razmislek, kako z
sejemsko dejavnostjo ob juini meji v
prihodnosti. Novi predsednik
Območne obrtne zbornice Breiice
Janko Hrastovšek je očitno prepričan,
da ima občina edinstveno lego za
pripravo sejemskih prireditev in
nenazadnje tudi preko 700 obrtnikov,
med katerimi so vsaj nekateri
zainteresirani za tovrstno promocijo.

Po besedah Mihe Graha, predsednika
Obrtne zbornice Slovenije, izkušnje
kažejo, daje sejem v domačem okolju,
z domačimi obiskovalci, prvi, a dovoli
kritičen razsodnik vsega, kar ustvarja obrt. Nastop na sejmu je tudi
lepa priložnost za sklepanje poslov. Koliko uspeha $o v tem pogledu
imeli posamezni izmed 88 razstavljalcev na letošnjem sejmu, vedo
najbolj vsak sam zase. V Posavskem obzorniku, ki je tokrat tudi
sodeloval na sejmu, smo tudi prepričani, da imajo Brežice možnosti
za razvoj sejemske dejavnosti, vendor /e pod pogojem, da čimprej

najdejo ustreznejše prostore in si tako v občini kot širše v Posavju
skušajo zagotoviti sodelovanje vseh tistih dejavnikov $ področja
gospodarstva in obrti, ki so tokrat očitno ostali ob strani.

Del sejemskega utripa smo seveda zabeležili med sprehodi po sejmu. Za
sejemski radio in obsejemske prireditve je tokrat poskrbel Ropot marketing
Studio - na sliki zgoraj, spodaj pa Mlade fraile v akciii...)
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Občinski svet
SEVNICA

SEVNIŠKI OBČINSKI SVET GRE
NA ZASLUŽEN DOPUST

Zadnji dan v mesecu juniju je na sev-
niškem gradu potekala zadnja, 7.seja OS
pred dopusti članov in ene članice. In
tega si slednji vsekakor zaslužijo, kajti
njihove dosedanje seje zdaleč presegajo
kvaliteto in nivo sej občinskih svetov
sosednjih občin. Predlog dnevnega reda
namreč oddelajo v celoti.zato v Sevnici
ne doživljamo maratonskih nadaljevanj
posameznih sej (za kar so pravi eksperti
v Brežicah), sprehodov posameznikov
iz in v dvorano ni, poslanske skupine
ne zahtevajo za vsako malenkost po-
sveta, usklajevanja mnenj še o tako pe-
reči temi potekajo na kulturnem nivoju
in konstruktivno, brez javno pokazanih
osebnih zamer in metanja polen pod
noge. Ne poznajo tudi venomer pona-
vljajočih solističnih nastopov enih in is-
tih posameznikov strank, domala vsak
svetnik se vključi v razpravo. Gradivo
za seje imajo v vezani obliki, kar vseka-
kor prispeva k veliko večji preglednosti
in urejenosti.

SREDSTEV PLANIRALI MANJ,
PORABILI BISTVENOVEČ
Letošnji kosovni odvoz je osiromašil
sevniški občinski proračun za
I 1.371.063,00 tolarjev, kar je enkrat več
kot v letu 1998, ko je ta postavka znašala
5.561.788,00 SIT. Sredstev za to akcijo
so planirali veliko manj, porabili veliko
več.a če primerjamo količine kosovnega
odvoza, je letošnji znašal 8.415 m3 ko-
sovnega odpada.lanski pa 3.754 m3.Vse-
kakor bo v naslednjem letu potrebno
dati ljudem podrobna navodila, so menili
svetniki, kosovne odpadke sortirati že
v začetni fazi, poostriti nadzor nad odla-
gališči in rešiti odvoz školjk avtomobilov,
ki so pomenile največji strošek in kar
je dolžen storiti lastnik odsluženega jek-
lenega konjička.

O PITNIVODI SE BODO NAPREJ
POGOVARJALI NA SEPTEMBR-
SKI SEJI
ker vabljenega predstavnika iz Vodno-
gospodarskega inštituta Vojka Bibiča na
sejo ni bilo, ker je odšel predčasno na
dopust. Sicer se je OS seznanil z izvleč-
kom iz študije dolgoročne oskrbe s pit-
no vodo v občini, a nanjo dal nemalo
število dopolnitev in pripomb.največ na
tiste projekte, ki bi se že morali izvajati
in za l<ar je že odobren denar, kot napr.
v KSTržišče, kjer čaka na realizacijo 23
milijonov, ki so z vsakim dnem manj
vredni. Po čudnem izboru izvajalca del
v prejšnjem mandatu, ko je slabo pri-

pravljen projekt doživel revizijo, se je
sedaj ustavilo pri tehničnem izvajanju,
namreč izvajalec del ima v okvari čr-
palko, s katero lahko naredijo meritve,
ki bodo pokazale, ali je vir pitne vode
sploh zadosten.

Soglasno so sprejeli P O S L O V N I K
OBČINSKEGA SVETA,
ki ureja organizacijo ter način dela tega
organa, uresničevanje pravic in dolžnosti
članov OS ter delo komisij in odborov
OS, sprejeli poročilo o prodanih ne-
premičninah iz naslova omejitve
dedovanja po zakonu o dedovanju,
predlog pravilnika o poteku javne
dražbe za prodajo nepremičnin
(gre izključno za prodajo kmetijskih po-
vršin), niso pa dali soglasja za brez-
plačen prenos lastninske pravice
za Taborniški dom Planinskemu
društvu, katerega lastnik je Občina, up-
ravljalec pa Sportna zveza Sevnice. To
točko bodo dorekli po pridobljenih do-
datnih in natančnih podatkih tako s
strani PD »Lisca« kot iz strani Sportne
zveze na septembrski seji, pa čeprav nih-
če ne dvomi o tern, da bi bilo Planinsko
društvo dober in vesten lastnik.

NAJBOLj VROČA IN DEL IK ÄT-
NA TEMA - RAZVOJ OSNOVNE-
GA ŠOLSTVA in, KOLIKO ŠOL
BOV MIRENSKI DOLINI?!
Razprava, ki je pravzaprav prišla na
občinski svet skozi zadnja vrata, kajti
Odbor za otroško varstvo in šolstvo,
katerega predsednik je Boštjan
Repovž, si ni upal v svoja stališča in
ugotovitve v gradivo za sejo zapisati,
kasneje na seji izrečenega, da ne vedo,
kako bodo rešili šolstvo v Mirenski
dolini, kamor spadajo OŠ Tržišče,
Sentjanž in Krmelj! Sole sicer naj ne bi
v nobenem omenjenem kraju ukinili,
kajti vsi se zavedajo.da so prav sole tiste,
ki so v kraju vir življenja in nosilec
kulture; a vse potrebujejo že sedaj, kaj
šele za devetletko, investicijska vlaganja,
dograjevanja, predvsem OSTržišče, kjer
poteka pouk poteka na 4 lokacijah in
kjer nujno potrebujejo telovadnico!
Slednja šola, OŠTržišče.je tako na koncu
izpadla iz pr ior i tetnega reševanja
problematike, kajti Boštjan Repovž je
svetnikom predstavil tudi predlog
odbora, da bi pouk v Mirenski dolini
potekal po triadah, kar pomeni, da bi
se na OŠ Šentjanž in OŠ Tržišče izvajal
pouk od I. do 6. razreda, osnovnošolci
iz cele Mirenske doline pa bi hodili zad-
njo triado (7.,8., in 9.razred) na OŠ Kr-
melj. Ne samo, da bi s tem zmanjšali
potrebna investicijska vlaganja na po-
samezne sole.zagovorniki triad so pre-
pričani, da bi s tem pouk na posamezni
šoli pridobil tudi na kvaliteti.

Tako so na seji sprejeli sklep, da je po-
trebno prioritetno reševati ukinjanje
dvoizmenskega pouka na OŠ Savo Kla-
dnik in OŠ Bianca, kjer se bo dozidava

osnovne sole (sicer v manjšem obsegu
od načrtovane) pričela v letu 2000 in
katero bo sofinanciralo Ministrstvo za
šolstvo in sport. Ker gradnja OŠ Sevnica
ll.zaradi racionalizacije sredstev ni spre-
jemljiva, imajo namen centralno sevni-
ško šolo nadgraditi nad vrtcem ob soli,
s čimer naj bi pridobili 9 potrebnih učil-
nic, da bi lahko v prvi vrsti prešli na
enoizmenski pouk, v drugi vrsti zadostili
potrebam prihajajoče devetletke, v po-
poldanskih urah pa bi se v teh prostorih
lahko izvajal tudi pouk glasbene sole, ki
je tudi v zelo slabem stanju.Več muh -
na en mah, bi lahko rekli,

...a ker je pricakovati.da bo po Mirenski
dolini in tudi po sevniškem občinskem
svetu prelito še veliko vroče krvi, bodo
ponovno predlagane variante (da se ne
bi zarekli, da ne bi že sedaj pametno ali
nespametno dorekli) in morda že kon-
čne odloätve, sprejemali v prvem tednu
v septembru, ko naj bi bila na to temo
sklicana izredna seja OS. Do takrat pa
morata oddelek za družbene dejavnosti
in Odbor za otroško varstvo pripraviti
kar bogato primerjalno gradivo stanja
na posameznih šolah, ki bo vključevalo
tudi dosežen splošen učni uspeh, ki ni
odvisen le od otrok, temveč kaže tudi
na kvaliteto izvajanja pouka in podajanja
ucrie snovi s strani učiteljev. Ali utegne
biti prav slednje - odločilni jeziček na
tehtnici?

KATASTROFALNO POSLABŠA-
NJE PROMETNE VARNOSTI V
OBČINI!
ZvoneTuhtar, predsednik Odbora za
preventivo in vzgojo v cestnem prometu
je v pisni obliki podal oceno in obraz-
loiitev prometne varnosti, ki se je v zad-
njem letu katastrofalno poslabšala.
Opozarja ne samo na objestno obna-
šanje udeležencev v prometu, temveč
tudi na nezadostno delovanje policije v
Sevnici.Ta bi morala narediti več za pro-
metno varnost s pogostejšimi kontro-
lami na različnih lokacijah (lokacije za
radar kontrole so že leta enake), še
sploh ob vikendih in izločiti iz prometa
udeležence.ki ne upoštevajo prometnih
predpisov in ogrožajo tako druga kot
tudi svoja življenja.Vzrok za slabo pro-
metno varnost je tudi v dejstvu, da v
Sevnici že več let nimajo sodnika za pre-
krške, zaradi česar veliko prekrškov za-
stara, nekateri pa znajo to dobro izko-
riicati, navaja Tuhtar in opozarja, da je
potrebno poskrbeti za varnost otrok v
naseljih, čim prej umiriti promet v Sev-
nici s fizičnimi ovirami ter urediti cono
za pešce.

OBČINA
BREŽICE.

Občinski svet
BREŽICE

NOVA IMENOVANJA na julijski seji
brežiškega občinskega sveta, ki jo je vo-
dil podžupan Andrej Vizjak, je svetni-
ška zasedba dala soglasje k imenovanju
Martina Šoška za ravnatelja Poklicne
trgovske in Srednje ekonomske sole
Brežice oz. direktorja ŠC Brežice ter
Stanislavi Molan kot ravnateljici Gi-
mnazije Brežice. Prav tako so podprli
predlog Komisije za mandatna vpraša-
nja, volitve in imenovanja, s katerim je
Rok K r i a n iz Bizeljskega prevzel fun-
kcijo nadomestnega člana v Odboru za
komunalno infrastrukturo. V svetniških
klopeh je Rok Kržan nadomestil Ferda
Pinteriča, ki mu je zaradi nezdružlji-
vosti opravljanja svetniške funkcije z de-
lom v obänski upravi prenehal mandat
člana občinskega sveta.

Kljub temu, da je MilkoVeršec v imenu
stranke SDS že pri določitvi dnevnega
reda zagrozil, da bo njihova poslanska
skupina zapustili sejo, v kolikor se bo
pri točki: Imenovanja, soglasja in mne-
nja, obravnavalo imenovanje Občinske
volilne komisije, so po zahtevanem po-
svetu vendarle na seji ostali, a se pri
glasovanju vzdržali.Tako je bila z 18 gla-
sovi za in 8 vzdržanimi glasovi imeno-
vana Občinska volilna komisija, ki ji
predseduje Maja Boškovič, ostali člani
pa so: Matjašič Bogdan (namestnik pred-
sednice), Cakar Ivan (clan), Grame Mar-
tin (namestnik člana), Pavlin Andreja
(članica).Medvešček Ivanka (namestnica
članice), Zorko Franc (clan) in Kelhar
Ivan (namestnik člana).

ATLETSKI STADION BODO
GRADILI OB EKONOMSKI SOLI
Z razveljavitvijo v mesecu februarju
sprejetega sklepa OS, po katerem naj
bi nov atletski Stadion gradili na že ob-
stoječem brežiškem stadionu.bodo tega
z novim, julijskim sklepom OS, gradili
ob Srednji ekonomski soli. Svetniki so
po izčrpni predstavitvi projekta s strani
Anice Hribar, Poldeta Rovana in Staneta
Gramca sprejeli tudi sklep, da se finan-
cna sredstva za izvedbo investieije za-
gotovijo v letu 2000. Investicija nove at-
letske steze bo znašala med 80 - 90 mio
SIT Ker pa je del finančnih sredstev s
strani Ministrstva za šolstvo in sport
ter Fundacije za šport zagotovljen že
za delno izvedbo investieije v letošnjem
letu, bodo z deli ob Srednji ekonomski
šoli pričeli že v roku enega do dveh
meseeev.

MED POBUDAMI in VPRAŠANJI
Milena Jesenko je vprašala, ali v občini
obstaja skupina ljudi ali komisija, ki je
odgovorna za pripravo in organizacijo
proslav, namreč več ljudi jo je opozorilo,
da na proslavi ob dnevu državnosti, na
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kateri je nastopil New Sweeng kvartet,
ni bilo slišati več kot eno slovensko pe-
sem. Jesenkova je tudi predlagala ime-
novanje iniciativne skupine.ki bi preučila
možnost ustanovitve enote Varstveno
delovnega centra v Breiicah. Kapacitete
vVDC v Leskovcu bodo namreč v letu
2000 zapolnjene, osebe z motnjami v
telesnem in duševnem razvoju pa so del
tudi naše družbe, je menila Jesenkova.

Alojzij Slavko Sušin je zahteval pisni
odgovor na svoje vprašanje - kdo je
odobril postavitev šotora ob promet-
nem križišču (nasproti pošti oz. Modi).
K odgovoru, ki ga Sušin zahteva od pri-
stojnih občinskih služb, morajo biti pri-
ložena vsa soglasja, ki so bila predhodno

odobrena in izstavljena za to postavitev.
Na tem mestu se pred postavitvijo šo-
tora ni smelo niti parkirati, je dejal Sušin
in zahteva, da svoje mnenje pridoda tudi
cestni inšpektor.Vprašanje, ki se nanaša
na prometno ureditev oz. varnost in ka-
tero bo v prvi vrsti moral reševati ob-
činski komunalni nadzornik, je zastavil
tudi Zvonimir Skofljanec. Opozoril
je na že sicer ozko Kržičnikovo ulico
ob kateri sedaj raste (neurejena ) visoka
živa meja, ki jemlje voznikom še tisto
malo preglednosti. ki jo imajo na voljo.

Pripravila:
Bojana Mavsar

Obcinski svet
KRŠKO

NA DNEVNEM REDU
Poleg določitve dnevnega reda, potrdi-
tve zapisnikov treh sej občinskega sveta,
pobud, vprašanj in predlogov članov ob-
činskega sveta, naj bi v Krškem 22. julija
obravnavali pod 4. točko dnevnega reda
Predlog odloka o spremembah in do-
polnitvah dolgoročnega plana občine
Krško za obdobje 1986 - 2000 in dru-
ibenega plana občine Krško za obdobje
1986 - 1999 (Asfaltna baza Drnovo).
Tudi 5.tocka se navezuje na prejšnjo, saj
naj bi obravnavali predlog odloka o ure-
ditvenem načrtu -Asfaltna baza Drnovo
in predlog sklepa o neposredni odpro-
daji nepremičnine, zemljišča na lokaciji
asfaltne baze.

V nadaljevanju naj bi občinski svet ob-
ravnaval osnutek odloka o organizaciji
in delovnem področju občinske uprave
Občine Krško, predlog odloka o zak-

Ijučnem računu proračuna za minulo le-
to, kakor tudi predlog občinskega pro-
računa za letošnje leto. Na dnevnem re-
du imajo tudi predlog sprememb in do-
polnitev statuta občine Krško in kar pet
predlogov sklepa o imenovanju: Nad-
zornega odbora, Odbora za kmetijstvo
in pospeševanje razvoja podeželja,
direktorja Galerije Božidar Jakac, De-
lovne skupine za spremljanje in izvajanje
aktivnosti v zvezi s problematiko Rud-
nika Senovo v zapiranju ter imenovanje
predstavnikov občine v sosvet načelnika
Upravne enote Krško.Poleg predloga
sklepa o ustanovitvi Sveta za varstvo
uporabnikov javnih dobrin v občini
Krško, naj bi v štirih točkah odločali o
odplačnem prenosu lastninske prav'ce
na nepremičninah.o enem brezplačnem
prenosu lastninske pravice na
nepremičnini in o ukinitvi javnega dobra
na nepremičnini.

V 19. točki dnevnega reda je zapisan
predlog Odloka o tarifnem sistemu za
obračun oskrbe z vodo iz vodovodnega
sistema, v naslednjih treh točkah pa
predlogi odlokov o občinskih cestah v
občini Krško, Pravilnik o kategorizacijah
javnih poti v občini in predlog Odloka
o kategorizaciji cest v občini Krško. V
predzadnji točki (pred točko razno) pa
naj bi občinski svet obravnaval predlog
Odloka o podel i tv i koncesije za
opravljanje gospodarske javne službe
rednega vzdrževanja kategoriziranih
občinskih cest v občini Krško.

/ Dan za dnem \
/ se vrstijo v prostoru \

/ Posavja prireditve, \
/ srečanja, dosežki na \

/ različnih področjih, ki
i zaslužijo pozornost širše
I javnosti. Casopis je edini

medij, ki lahko ujame
I dogodke v trajen spomin
A in jih pomaga ohraniti kot
\ vzpodbudo drugim, novim.
\ Sodelujte z nami! I
\ Posavski obzornik /

\ je najbolj /
\ domač casopis! /

obcina krsko
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S(pot)ikanja

"MOJSTRI" V (OBČINSKIH)
DELAVNICAH!?

Občinski svet Krško bo 22.julija (nekoč Dan vstaje, kajne?)
zasedal na 8. seji, za katero si je (glede na izkušnje) zadal
prav herojski dnevni red. Med drugim bo ponovno obravnaval tudi
Odlok o organizaciji in delovnem področju občinske uprave
Občine Krško. Ob prvi obravnavi osnutka so člani in članice
namreč poleg pripcmb k osnutku tudi pogrešali pisno poročilo o
dosedanjem poteku priprav na reogranizacijo v občinski upravi.
Tokrat je k (novemu) osnutku resnično pripeta priloga, ki so jo
prispevali uslužbenci podjetja TMI Slovenija, ki naj bi po
posebni pogodbi s svojim strokovnim znanjem pripcraogli k
učinkovitejši reorganizaciji krške občinske uprave.

Že bežen pogled na t.i. "pročilo" (kakor so zapisali) je že v
naslovu vsaj nejasno, če ne že popolncina zgrešeno, saj glasi:
"Raziskava v občini Krško in akcijski načrt izvedbene faze
proceBa" (?!). Najbrž bi ga morali nasloviti: Raziskava stanja
v občinski upravi občine Krško... Nato na prvi strani v treh
kratkih točkah izvemo, da so iz analize delali se globljo
analizo. Ob branju povzetka najdeno povprečneinu bralcu nenava-
den in (zato?) že sam po sebi strokoven izraz "Merilec Energi-
je". To naj bi bil vprašalnik, ki so ga izpolnjevali zaposleni
v občinski upravi, a izdelovalec v nadaljevanju ne navede niti
najosnovnejših vprašanj (morda gre za poslovno skrivnost?) niti
zaključkov, ki naj bi jih potegnili iz odgovorov na ta vprašanja.
Izvenio le, da so na podlagi "Merilca Energije" dobili dokaj
jasno sliko občine! Morda je ta podoba izvajalcem res jasna,
bralcu njihovega poročila pa nikakor ne more biti, saj so bili
veliko preskramni v opisu.

Svoje ugotovitve so nainreč strnili v tri kratke (skope) od-
stavke, ki ne povedo ničesar oz. nič več od tistega, kar ne bi
vedeli domala vsi člani občinskega sveta ali pa veliko manj od
tistega, kar naj bi glede na (predstavljeno) strokovnost iz-
delovalca lahko pričakovali. Poleg tega, da besedilo sano po
sebi kaže polpismenost pisca (skoraj ni stavka, v katerem ne bi
manjkale črke, ločila ali pa so uporabljeni napačni skloni),
napišejo kar nekaj čudnih ugotovitev. Npr. med "prednosti"
(česa?, qp.p.) štejejo:"- želja po chranjanju dbstoječega stanja
in tudi nadaljn(j)em razvoju organizacije." (Ali ni prednoat v
želji po razvoju organizacije, medtem ko obBtoječe Btanje le-
tega zavira?) Tudi med organizacijskimi slabostmi ne izvemo nič
pretresljivega, kaj šele konkretnega, a kljub temu (za panazoritev)
navajamo: "- multifunkcionalnost zaposlenih ni ustrezna, zato
tudi ni dovolj kakovostnega sodelovanja med oddelki. ."

A pomecnbno je menda, da so na podlagi "Akcijskega načrta za
izvedbeno fazo procesa za občino Krško " organizirali "strateško
delavnicx)", kjer naj bi usposabljali vse zaposlene in bodo med
drugim, kakor navajajo, poskrbeli za "sistematičen razvoj vseh
Članov prenovljene organizacije".

Po našem skromnem mnenju iz povzetka oziroma skrajšanega (tudi
jezikovno) težko sprejemljivega poročila, ki tudi ni podpisano
(kot se spodobi za tovrstne dokumente), vsekakor ne izvexno
ničesar bistveno novega - celo v primerjavi s prvim srečanjem
s predstavnikom podjetja TMI, ki je na februarski seji pred
krškim občinskim svetom samozavestno (s ponočjo grafoskopa in
prosojnic) predstavil projekt reorganizacije krške občinske
uprave. Prav nasprotno, če je tedaj že naredil "retorični vtis"
na poslušalce in so bili (sicer ne vsi) mnenja, da je potrebno
župana podpreti pri njegovih prizadevanjih, da bi v Krškan
dobili funkcionalnejšo občinsko upravo, se utegne pol leta
kasneje ta "vtis" nočno spremeniti. Morda je čas, da krŠki župan
ddbi kazenski listek za napačno parkiranje, omenjeno podjetje
naj bi narareč uspešno saniralo problem parkiranja v Piranu.
Kako pa se bo končal njihov "eksperiment" na Cesti krikih žrtev
14, bcno vsi skupaj (še) videli. BQJANA MKVSAR
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KULTURA IN IZOBRAŽEVANJE ObzorniK
Petdeset let prve slovenske mature v Brežicah

PO MATURI ŠE NA DELOVNO AKCIJO
Konec letošnjega junija je minilo 50 let,
kar je 1949. leta potekala prva slovenska
matura na brežiški gimnaziji. Nemški o-
kupator jo je med 2. svetovno vojno
ustanovil v samostanu frančiškanov, ki
jih je izgnal, njihovo cerkev pa porušil.
Izid mature je bil znan takoj, nato pa je
sledil maturantski izlet z vlakom po Ju-
goslaviji. Ze prva prenočitev je minila
na klopeh železniškega vagona, podnevi
pa so si maturanti ogledali Sarajevo, za-
tem Dubrovnik in ponovno prenočili
kar na klopeh neke dubrovniške sole.
Nekateri med njimi so takrat prvič vi-
deli morje, po katerem so tudi nadalje-
vali potovanje.ki je bilo tako prijetnejše.
Po ogledu mesta Split so prenočevali
pod milim nebom na klopeh ob morju.
Naslednji dan jih je druga ladja odpeljala
do Reke, od koder so ponoči nadaljevali
z vlakom do Brežic. Mudilo se jim je
namreč že domov, ker so morali takoj
v začetku julija na udarniško delo pri
gradnji avtoceste. Za študij na univerzi
namreč ni zadostovalo samo maturitet-
no spričevalo.

Udarniškega dela ni manjkalo tudi vsa
prejšnja leta.Tako so že urejevali zem-
Ijišče okoli gimnazije z lopatami in sa-
mokolnicami, od česar je večina dobila
žulje na rokah, nastal pa je majhen
atletski stadionček.na katerem so lahko
izvedli celo republiško tekmovanje.
Učbenikov je bilo malo, verouk so imeli
lahko le kratek čas na samem začetku,
obvezni predmet pa je bila predvojaška
vzgoja.

Poskrbljeno je bilo tudi, da so bile po-
čitnice po svoje kratkočasne, saj so npr.
organizirali brigado za boj proti kolo-
radskemu hrošču.V julijski vročini so
morali dijaki obračati liste krompirjevih
nasadov in iskati škodljivca. Brigada je
imela domovanje v barakah na opušče-
nem brežiškem pokopališču, kjer je bil
tedaj že travnik. Straža med 23. in 24.
uro ponoči ob Razlagovem spomeniku
je bila zanje posebno doživetje. Na

pogradu s slamari- i
co se je prav prile- ]
gel počitek po obil- !
ni dnevnosončni
kopeli.raznih vzgoj-
nih predavanjih in
še strati povrhu. ]
Zaradi hlebčka ne-
belega kruha, vmes
pa ješprenja.polen-
te.čudne bele kave,
marmelade in le
včasih solate, se ni
bilo bati povečanja
telesne teže. Pa je
prišlo povelje za
nadaljevanje br i-
gadnega življenja še
na vrbinskih poljih
v Libni. Sledil je
upor. Do selitve
brigade sicer ni pri-
šlo, nekaj fantov pa
je moralo za kazen

odit i na Kozjansko gradit cesto.

Tako je bilo med počitnicami. Nekega
šolskega leta pa se je zgodilo tudi nekaj
nepričakovanega. Nekaj dijakov je na
šolskem zboru pričelo z divjimi vzkliki
izganjati druge, ki naj bi bili osumljeni
pisanja po stenah: "Ven iz naše srede.
Izključeni ste iz vseh gimnazij v Jugosla-
viji." Marsikatero oko se je orosilo in
marsikdo je skrušen spet sedel v svojo
klop. Po nekaj dneh mučnega stanja so
bili nesrečniki spet pripe' ini v svoj raz-
red z naročilom, da sedejo mirno na
svoje prejšnje mesto in nadaljujejo šo-
lanje. Pa je bil razred spet kompleten in
ostal je takšen do mature.

Sledile se obletnice. Prvič so se srečali
ob desetletnici, potem pa vsakih pet let.
Nikoli ni bilo vseh, treh ne bo nikdar
več med njimi, od druge, vedno manj-
kajoče trojice, pa se bo morda kdo še
prikazal.Vsako srečanje je bilo prisrčno,
brez spominov na neprijetne dogodke

" iz časa šolanja.Takšno je
bilo tudi 27. maja letos.
Po pozdravljanju in pri-
penjanju nageljev pred
gimnazijo je sledilo lepo

1 srečanje, ki ga je orga-
I niziralo sedanje vodstvo
* gimnazije. Po obisku
I prostora, ki je imel 1949.
I leta na vratih oznako "8.

razred", in ogledu slikar-
ske razstave, se je sre-
čanje nadaljevalo ob ob-

, loieni mizi s hrano po
želji. Pred 50 leti ni bilo
moino med odmorom

skočiti v bližnjo prodajalno niti po
seudvič in sok. Oh, kako vse drugače je
bilo takrat! Ni bilo videti kavbojk, na-
hrbtnikov.postavanja naokrog s cigareto
v rokah ali celo posedanja po kafičih. O
kakšnem mamilu ni bilo niti slišati.Vsak
teden je bil kakšen razred na razpolago
za plesne vaje tanga, angleškega valčka,
polke, valčka - z glasbo na gramofonskih
ploščah.Vse je potekalo mirno, nekako
dostojanstveno.

Takšna so bila tudi vsa njihova srečanja.
Letos se ga je udeleiil le en profesor, ki
je s svojimi 85 leti imel še isti dan v
programu dir igiranje na nekem
koncertu. 90-letni in 87-letni profesor
pa sta se opravičila. Brez spominske
fotografije seveda tudi tokrat ni šlo.
Nasvidenje čez naslednjih 5 let, so si
dejali in ena izmed udeleženk je tiho
pristavila:"ce se ne bo treba prej podati
med one, katerih grobove so krasili

letos enaki nagelji kot prsa udeležencev
srečanja".

Spoštovani braid, gornji zapis je nastal po
pripovedovanju ene izmed maturantk,
s katero smo se spoznali ob letošnjem spre-
hodu skozi gimnazijo. Z njeno pomočjo in
prijaznim sodelovanjem vseh udeležencev
srečanja prinašamo nekaj utrinkov s poti,
na katero so pozneje stopale številne ge-
neracije bodočih izobražencev iz Posavja.
Nekateri izmed njih so postali direktorji
pomembnib podjetij, slikarji, ekonomisti, di-
plomati, celo župani in ministri so med njimi,
a tudi profesorji na tej isti šoli.Tudi marsikdo
med njimi ima otroke, ki so že hodili ali se
hodijo na to solo, nova generacija bodočih
gimnazijcev pa se je vpisala pred dnevi.
Prepričani smo, da bo tudi njim zanimivo
prebrati, kaj se je dogajalo pred pol sto-
letja med gimnazijskimi zidovi.

S.M.

V knjižnici jih je sprejela namestnica ravnateljice g. Sušinova

Po petdesetih letih ponovno po istih stopnicah...

Nepozabno je bilo srečanje z letošnjimi maturanti...
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ObzorniK KULTURA IN IZOBRAŽEVANJE

Po nedavnem nastopu pesnika in igralke v Valvasor^vi knjižnici Krško T o n e ' ' " Sos°Pavcek

OCE IN HCI NAVDUSILA OBČINSTVO
V toplem junijskem večeru je Valvasorjeva knjižnica Krško v okviru občinskega praznika pripravila literarni večer s pesnikom
Tonetom Pavčkom in dramsko igralko Sašo Pavček. Zvoki citer izpod spretnih rok mladega Mihe Bevca, goreče bakle in napeto
pričakovanje so ustvarili prijetno vzdušje in sproščen pozdrav umetnikoma besede. Žal je dež že kmalu pregnal obiskovalce v
notranjost knjižnice, a prireditev je tudi v zaprtem prostoru zelo gladko tekla.Vsi s(m)o mirno posedli in se popolnoma prepustili
navihanim, nežnim, odločnim, vihravim besedam. verzom in stavkom...

Kdo ni slišal zaToneta Pavčka, ki je prav
gotovo eden najbolj znanih, predvsem
pa tudi najbolj delavnih slovenskih
pesnikov? Povsem brez zadržkov bi
lahko rekli, da njegove pesmi, misli in
različni drobci besedil, postajajo kar
nujen vložek na kulturnih prireditvah
in predvsem programih, ki so posvečeni
otroški poeziji. Res je, da je pesnik
dandanes najbolj znan po svojem
otroškem duhu, s katerim je ustvaril že
mnogo pesmic, krajših in takih, malo
daljših, za najmlajše. Na svojih

predstavitvah vel ikokrat poudari
prehod iz odraslega v otroški svet, ki
mu je .zelo blizu. Leta 1996 pa je
presenetil in razveselil tudi »najstnike«
z zbirko Majnice-fulaste pesmi, s
kater imi je dosegel še večjo
priljubljenost in vabila na proslave,
zaključke bralnih značk in raznih
tekmovanj. Letos je bil s svojimi pesmimi
tudi glavni predmet preučevanja in
pripravljanja na tekmovanje iz
materinščine, oz. tekmovanja za
Cankarjeva priznanja. (Eno izmed takih

državnih tekmovanj je potekalo tudi v
Sevnici, kjer je bil pesnik tudi prisoten
na razglasitvi rezultatov in podelitvi
bronastih, srebrnih in zlatih priznanj).

Seveda pa nikakor ne bi mogli reči, da
je naš göst na literarnem večeru zgolj
otroški, razigran in nemiren pesnik.
Njegova poezija za odrasle je obogatena
z razmišljajočimi vsebinami, večnim
begom iz mestnega življenja, iz pustega
sivega mesta med zelene griče, posute
z vinogradi. Poznamo ga kot enega

izmed ustvarjalcev Pesmi štirih, skupaj
s Kovičem, Menartom in Zlobcem.
Naštevanj o vseh njegovih dosežkih
zlepa ne bi bilo konec. Kot že tolikokrat
doslej je polepšal večer tudi
obiskovalcem v krški knjižnici.
In njemu ob bok lahko takoj postavimo
prav tako enkratno Sašo Pavček. Njeni
nastopi pripravijo slehernega v
obänstvu, da začuti z besedami, ki jih
govori. Igranje je izvrstno! Pretresla nas
je s svojim odlomkom iz uprizoritve
Krsta pri Savici Dominika Smoleta v
vlogi Bogomile. Mimika obraza, kretnje,
solze v očeh so prepričali gledalce.
Drugi del njenega nastopa pa je bil zelo
zabaven. Če smo prej skoraj jokali od
žalosti in sočustvovanja z Bogomilo.nam
je zdaj šlo na jok od smeha pri
spremljanju druiinskih prizorov v neki
pr imorski d r u i i n i . Delo Marjana
Tomšiča, Bužec on, bušca jaz, je Saša
izvrstno uprizor i la. Leta 1983 je
diplomirala na AGRFT, študijsko pa se
je izpopolnjevala na Dunaju in v Parizu.
Prejela je že mnogo nagrad z različnih
področij. Je stalna članica Drame SNG
in je doslej oblikovala kar šestdeset vlog!
O profesionalnosti Saše Pavček smo se
v prazničnem junijskem večeru lahko
vsi prepričali.

Več o tem večeru bi bilo težko povedati.
Vse se je namreč odvijalo brez odmorov
in prepričana sem, da nikomur med
nami ni niti za hip prišlo na misel, da bi
zapustil knjižnico. Tudi srečanje gostov
z občinstvom po nastopu je bilo prije-
tno in prisrčno.

Tekst in fotografije:

Maruša Mavsar

Artiče
SEZONO ZAKLJUČILI Z GOSTOVANJEM V NEMČIJI

Tamburaiki orkester KUD Oton Župančič Artiče je zadnji vikend junija (25. -27.6. 1999) gostoval v 800 km
oddaljenem nemškem mestu Bad Königshöfen, kjer so se odvijali evropski dnevi glasbe (Evropa Tage der Musik).
Do sodelovanja s kulturnim društvom tega mesta je priilo s pomočjo g. Pavla Zidarja, podpredsednika Slovensko-
bavarskega društva, ki je na pobudo predsednika tega društva, ki prihaja iz Bavarske, da bi na teh dnevih gostili
orkester, ki igra ljudsko glasbo, vabilo predal tamburaškemu orkestru in mi smo povabilo navdušeno sprejeli, saj
se je zgodilo prvič, da nas je kdo povabil v tujino in da bi lahko svojo glasbeno kulturo predstavili tudi drugje.
Tako so stekli dogovori z organizatorji prireditve in $e posebej je potrebno poudariti, da je bila organizacija
popolna. Vsi, s katerimi smo se srečevali, so bili izredno gostoljubni, prijazni, uslužni, skratka preiiveli smo nepozaben
vikend.

Na pot smo se odpravili v petek v zgodnjih jutranjih urah in prispeli na cilj zvečer, kjer so nas na dogovorjenem
mestu ie čakali gostoljubni organizatorji, ki so poskrbeli, da je bilo naše bivanje v Nemčiji res nepozabno in brez
nevšečnosti. Ze v soboto pa nas je čakal kar naporen dan, saj so bili na sporedu kar trije naši koncerti. Najprej
smo se predstavili na otvoritveni slovesnosti, ki se je odvijala na mestnem trgu. Tarn so nastopili številni pihalni
orkestri, rogisti, folklorna skupina, zdruieni pevski zbori in tamburaši, kjer smo zaigrali venčka slovenskih narodnih
in tarn poieli velik aplavz, saj v Nemčiji tovrstnih orkestrov ne poznajo. Zgodaj popoldne smo imeli na vrtu
doma za starejše občane samostojni koncert, zvečer pa smo se predstavili še na mednarodnem gala koncertu,
kjer je sodelovalo veliko kvalitetnih skupin. Po končani slovesnosti smo dobili še kvaliteten audio posnetek
našega nastopa in po posluianju le-tega smo ugotovili, da smo dostojno zastopali Slovenijo, kar se je izkazalo
tudi po ugodnih kritikah posluialcev in po velikem zanimanju za reklamni material lepot Slovenije, ki smo ga
imeli s sabo. Kar nekaj nam jih je zagotovilo, da zagotovo pridejo na kratek obisk v Slovenijo.

V nedeljo pa smo se dopoldne poslovili od organizatorjev, si obljubili, da se še srečamo- tokrat v Sloveniji z teljo,
da bi bili tudi oni tako zadovoljni, kot smo bili mi, in se odpeljali v sosednje mesto, kjer smo imeli v parku
termalnega zdraviliiča še kratek koncert, po tem pa je sledil odhod domov, saj je bila pred nami še dolga pot.
Utrujeni, a polni lepih vtisov smo ugotovili, da se je končala $e ena naia naporna sezona, da so pred nami
poätnice in da se spet vidimo v začetku jeseni, ko se bomo podali novim izzivom naproti.

»Artiiki drotarji«
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FiŠMA ObzorniK
Spoštovani
vsi ustvarjalci Obzornika!

Pred menoj na mizi leži izvod vašega ča-
sopisa. Vsa pohvala za pestro vsebino in
zanimive fotografije. V zvezi z vašim po-
ročanjem z občinskib svetov bi rada pri-
pomnila, da poleg tragikomičnih pobud in
predlogov svetnice oddajamo tudi veliko
pobud in vprašanj s področja gospodarstva
in kulture in da se bomo potrudile, da ne bi
to ostalo /e v predalih. Odgovorne na občini
bomo priganjale tako dolgo, dokler nanje
ne dobimo zadovoljivih odgovorov ali še
bolje: realizacije. Smo pa krške svetnice
razumne in tudi za sklepanje kompromisov.

Ob tej priložnosti bi se rada zahvalila Zdo-
Iankam in Zdolanom za vabilo na letošnje
Jurjevanje, ki se ga žal nisem mogla
udeležiti, pridem pa zagotovo ob kakšni
drugs pnložnosti.

Lep pozdrav in veliko uspeha pri delu tudi
v bodočel

Darja Boh, Senovo

Spoitovano uredništvo,

vedno se razveselim novega izvoda vašega
in našega časopisa, saj je edini tak časopis
v Krškem. Rada ga preberem od začetka
do konca, da izvem, kaj se dogaja okoli nas
in kaj delajo na občini. Politika me s/cer
preveč ne zanima, saj vsi veliko obljubljajo,
potem pa radi hitro pozabijo. Mislim, da bi
bilo za vas dobro, če bi več napisali o bolj
navadnih ljudeh. Tisti bi ga tudi potem bolj
brali in naroali, kot ga imam jaz.

Marija \z Krškega,
(naslov v uredništvu)

Udeleženci oz. udeleženke programa usposabljanja za računovodje so us-
pešen zaključek proslavili v gostišču Medvedji brlog v Brestanici.

Takole pa so pozirali najzvestejši člani Društva ljubiteljev fotografije Krško
na zaključnem srečanju, ki so ga ga po uspešni (tudi tekmovalni) in ustvarjalni
sezoni pripravili na Okroglicah pod Lisco. (foto: Bernardka Zorko)

ZLATA PLAKETA KS
V Krajevni skupnosti Brestanica je Rdeči križ najbolj množična organizacija.
Prisotna je v vsaki vasi. Ima svoj program dela, ki ga vestno izvršuje.V okviru
akcije NIKOLI SAM skrbi za socialno ogrožene krajane.Veliko dela je z begunci.
Vidno je delo s starejšimi Ijudmi.saj je letos KO RK Brestanica organizirala že
22 redno srečanje, ki se ga krajani nad 70 let množično udeležujejo. Pobiranje
članarine je glavni vir dohodkov, pa tudi del programa, obisk vsega članstva.
Preko mentorjev RK na OS se vzgaja mladi rod za bolj humane odnose med
ljudmi in spoštovanje do človeka. Mentorstvo območnega skladišča na gradu,
zadolžuje ekipo aktivist RK za delitev in sprejem oblačil, obutve in pohištva
vsaki prvi četrtek v mesecu. Od I .februarja 1991 gostuje postaja RK v prostorih
društva upokojencev. Aktivistke RK, upokojene medicinske sestre, merijo
brezplačno krvni tlak.Tudi to so srečanja in druženja s krajani. Za vse uspehe
organizacije RK velja zahvala celemu odboru in članstvu in vsem, ki nas z
razumevanjem podpirajo, posebna zahvala tudi območni organizaciji RK Krško.
Za priznanje dela je KS Brestanica ob krajevnem prazniku podelila organizaciji
R<3ečega križa Brestanica - Zlato plaketo.

Krajevnaorganizacija RK
Brestanica

Martin Kerin, vodja izobraževalnega
programa ekonomsko-komercialni
tebnik za odrasle pri Ljudski univerzi
Krško izroča zaključno spričevalo eni
izmed udeleženk..

VABILO
K ZAVEZNIŠTVU
ZA TRETJO POT
V BODOČNOST

SLOVENIJE

V Mariboru je bila 3. julija letna

konferenca Združene liste so-

cialnih demokratov, na kateri sta

območno organizacijo ZLSD

Krško zastopala Dušaa Vodlan

kot delegat in Silvo Gorenc kot

clan predsedstva ZLSD Slovenije

ter gostje Gorazd Gorjup, Ed-

vard Sribar in Robert Jordan. Po-

leg poročila o enoletnem delu st-

ranke so delegati in gostje na-

menili najveqo pozornost apelu

vsem naprednim političnim silam

za zavezništvo pri ustvarjanju no-

ve Slovenije.Ta naj bo driava bla-

ginje po vzorcu modernih evro-

pskih socialnih demokracij. Ugo-

tovili so, da se je sedanja politična

praksa v Sloveniji izčrpala. Us-

merjena je zgolj na obvladovanje

oblasti za vsako ceno, pa naj si

gre za liberalni ali konzervativni

koncept. Namesto razvoja v mo-

demo evropsko driavo prevla-

duje boj za delitev materialnih in

kadrovskih fevdov, želja po ide-

ološki razklanosti. Nastaja raz-

slojevanje prebivalstva na obo-

gateno manjšino in vedno veqe

število socialno ogroženih dr-

žavljanov. Taksna prihodnost ni

obetavna.

ZLSD ocenjuje, da je za Slovenijo

in njene državljane primernejša

drugačna - tretja pot v državo

blaginje.državljanov enakih mož-

nosti, ter gospodarsko uspešno

in solidarno. Zato se zavzema za

uveljavitev modernega koncepta

tretje poti, ki jo uveljavljajo v Ev-

ropi stranke socialne demokra-

cije.v katerih družini deluje tudi

ZLSD kot aktivna članica. ZLSD

torej vabi k zavezništvu ljudi do-

bre volje in institucije, vse tiste,

ki so prepričani, da si zaslužimo

boljšo vlado, ki bo sposobna po-

peljati Slovenijo kot samozaves-

tno partnerko v moderno Evro-

po. Takšno politično usmeritev

so delegati soglasno podprli.

Silvo Gorenc
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Ponovno izjemen
uspeh
sevniških
karateistov

Tokrat so bili izjemno uspešni na
svetovni sceni. Pod taktirko glavnega
trenerja Jurija Orača so člani Karate
kluba Stilles Sevnica osvojili tri medalje
na daljnem Svedskem.V mestu Eslov so
se najboljši kadeti na svetovnem
kadetskem pokalu potegovali za
prestižne naslove v katah in športnih
borbah. Nastopi lo je preko 900
tekmovalcev iz 32 dr iav Evrope,
Amerike.Azije in Afrike.Med sevniškimi
karateisti je bil najboljši Rok Črepinšek,
ki je med 16- letnimi kadeti v športnih
borbah v absolutni 'kategoriji osvojil
odlično 2. mesto in naslov vice prvaka
sveta. Drugi predstavnik je bil Danilo
Lisec, ki se je s svojimi zmagami v
športnih borbah med 17- letniki zavihtel
do 3. mesta. Tudi drugi tekmovalci
večkratnega ekipnega državnega prvaka
v športnih borbah Karate kluba Stilles
Sevnica so bili v izjemni športni formi.
Besim Dautbegovič je osvojil 5., Denis
Orač pa 9. mesto med 16- letniki, oba
v športnih borbah. V katah ekipno, ki
so jo sestavljali Denis Orač, Danilo
Lisec in Rok Crepinšek, je osvojila
bronasto odličje, ekipa v športnih
borbah v postavi Jernej Simerl.Trbovlje,
Besim Dautbegovič, Denis Orač in
Danilo Lisec, pa je za las zgrašila medaljo,
ko je v polfinalu klonila proti Nemčiji
in na koncu osvojila še vedno odlično
5. mesto. (J.O.)

Posavski alpinistični klub

ODLIČNI VZPONI
NAŠIH
ŠPORTNIH
PLEZALCEV
Posavski športni plezalci so se po
zaključnem pomladnem delu
tekmovalne sezone posvetili še plezanju
najtežjih smeri v plezališču Kotečnik pri
Celju. Dosegli so res odlične rezultate,
saj so si kar trije med njimi z vzponi v
skali zagotovili status kategoriziranega
športnika. To so Grega Cerjak, Nejc
Pozvek in Andrej Sotelšek.

Petnajstletni G r e g a C e r j a k je
preplezal prvič smer spodnje desete
stopnje, smer Guernica z oceno 8a (9+/
10-), ki je se prevesi kar za deset metrov
in plezalec plesa skoraj v stropu.

Uspešen je bil tudi pri plezanju »na
pogled«, saj je v prvem poizkusu
preplezal smeri do teiavnostne stopnje
7a+ (8+). Nejcu Pozveku, ki šteje šele
12 let, je uspelo preplezati smer

Jogananda, 7c (9). To je bila njegova
najteija smer doslej, saj poteka po gladki
steni z zelo majhnimi oprimki in stopi,
zaradi Cesar zahteva tudi zelo natančno
plezanje.Tudi zanj je ta rezultat izjemen,
saj se z takim rezultatom lahko pohvali
zelo malo plezalcev v Sloveniji (le dva)
in na svetu. V mesecu juniju je tudi
preplezal Srebrno streho 7b in v
drugem poskusu Herkolesa 7a+,v Mišji
peči pa je bil uspešen v Tortugi 7b.

Andrej Sotelšek je uspel preplezati
eno najtežjih smeri v Sloveniji -
Butnskalo, ocenjeno z zgornjo deseto
stopnjo (8b/b+ ali IO/IO+).To je tudi v
svetovnem merilu odličen rezultat, še
posebno ob dejstvu, da je to praktično
priprava na jesensko odpravo v
Yosemite. Tarn namerava prosto
preplezati eno najtežjih smeri na svetu
- varianto Salathe v tisoč metrski steni
El Capitan. »Na pogled«, torej v prvem
poizkusu, pa je Sotelšek preplezal smeri
do težavnosti 7b+ (9-).Vzpon v smeri
Jogananda je uspel tudi Aleksandri
Voglar, ki namerava prav tako •
preplezati v jesenski odpravi eno od
klasičnih smeri El Capitana.

Po uspešno zaključeni spomladanski
plezalni sezoni, bo poletna sezona
posavskih plezalcev potekala v
znamenju priprav na jesenska
tekmovanja in odpravo v Zdruiene
države Ämerike. (PAK)

Posavski plesni klub Lukec Krško

Po uspešni
tekmovalni sezoni

Posavski plesni klub Lukec Krško se po
še eni zelo uspešni tekmovalni sezoni
zahvaljuje vsem svojim članom, še
posebno pa osvajalcem medalj z
državnih prvenstev: ZLATE MEDALJE:
Vesna Vučajnk solo step, člani Vesna
Vučajnk in Jerneja Šauta pari step, člani
Vesna Vučajnk, Jerneja Šauta, Mateja
Radej in Sebastian Vodlan male skupine
step, člani

SREBRNA MEDALJA: Sebastian Vodlan
solo step člani BRONASTI MEDALJI:
Gregor Sotošek in Maja Omerzel
standardni plesi, mlajši pionirji Luka
Vodlan in Maja Bromše standardni plesi,
pionirji Zahvaljujemo se tudi vsem
staršem naših mladih plesalcev in
tekmovalcev ter ostalim članom v vseh
pripravljalnih razredih. Seveda pa naši
tekmovalci, še posebno vrhunski ne bi
mogli dosegati takšnih rezultatov brez
pomoči sponzorjev, ki že vrsto let
vlagajo določena sredstva v razvoj plesa
in posameznih tekmovalcev. V zadnji
sezoni so nam pomagali:

Občina Krško, Savaprojekt, Nek
Krško, Zavarovalnica Triglav,
Papiroti Krško, Nova LB Krško,
Belinka Ljubljana, Impacta
Ljubljana, ZojaSkopice, Nova KBM
Brežice.VTS Colarič Alojz, Kostak
Krško.Agencija Lukec Krško.Agro-
avto servis Krško, Flowteks
Ljubljana,Tiskarna Grafit Senovo,

Cvetličarna Lilija Leskovec, CAR
d.o.o. Krško in Pizzerija Račko,
Vitis Bizeljsko.Radi bi se tudi
zahvalili vodstvu vseh osnovnih šol
na katerih smo v pretekli sezoni
delovali, še posebno pa OS M.
Rostohar in njeni ravnateljici Ga.
Hildi Božič, ki nam je priskočila na
pomoč tudi ob sobotah in
nedeljah, če je bilo potrebno
opraviti dodatne treninge in
priprave za pomembnejša
tekmovanja, OŠ Krško, OŠ
Leskovec, OŠ Brestanica, OŠ
Senovo, OS Cerklje, OS Dobova,
OS Bistrica ob Sotli.

Ob zahvali pa že danes prosimo vse da
nam ostanejo ob strani tudi v bodoče,
saj jim lahko obljubljamo še naprej
uspešno sodelovanje in doseganje še
boljših tekmovalnih in drugih rezultatov.
Na koncu se iskreno zahvaljujemo Nuši
Dereenda, Cili Patrolu, Klavdiji Kerin in
Karmen Molan, ki so se odrekli svojega
honorarja ob sodelovanju na zaključni
prireditve našega kluba ter cvetličaroi
Lilija iz Leskovca za aranžma in šopke
ob isti priloinosti. UO PPK LUKEC

11322133

fotoj

SEVNICANKE SO IGRALE NA TURNIRJU V ITALIjl

V mestu SanVito alTa^lianici.to JC konec prejšnjega meseca potekal sedmi mednarodni pnjateljski turnir v ze .etu.
Nastopilo je osem ekip, od tega sedem italijanskih, med njimi dve ekipi do 16 let, ostale pa članske, med njimi članice
italijanske AI lige, ki so na koncu tudi zmagale. Ekipa Lisce Sevnica je dobro začela, dvakrat zmagala, potem pa je z domačinkami
iz San Vita igrala neodločeno, kar ni bilo dovolj za finale. V tekmi za tretje mesto so izgubile in tako osvojile četrto mesto na
turnirju.V jeseni pa naj bi podoben enodnevni turnir potekal tudi v Sevnici in takrat naj bi prišla Sevničankam v goste ekipa
Fidesa iz San Vita. (B.C.)
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Načrtno in organizirano delo v NK Krško se je obrestovalo

TRETJA LIGA - PRVA STOPNICA K VRHU
Na svečani prireditvi ob zaključku se-
zone in uvrstitvi članske ekipe NK Kr-
ško v 3. državno nogometno ligo se je
v gostišču Tri lučke na Sremiču prvo
soboto v mesecu juliju zbrala večina
tistih, ki so trenutno najbolj tesno po-
vezani s krškim nogometom oziroma
skrbijo za njegov nadaljnji razvoj. Sre-
čanja so se udeležili tudi gostje, med
drugimi župan občine Krško Franci Bo
govič, predstavniki sosednjih klubov
in MNZ Celje ter glavnih sponzorjev
(Ivan Čolak iz Elmonta, Alojz Les
kovšek iz Steklarstva in Breda Jesen-
šek iz Euromontaže). V uvodu je
zbranim spregovoril Stane Zorko in
takoj poudaril, da je uvrstitev krške
članske ekipe rezultat ogromnega
truda trenerjev, tehničnega vodstva,
sponzorjev in seveda predvsem samih
nogometašev, ki jim je uspelo tisto, za
kar si je zaman prizadevalo že nekaj
generacij ljubiteljev tega športa, ki ima
v Krškem izredno dolgo tradicijo. Članska ekipa in del vodstva Nogometnega kluba Krško

Članska ekipa je pod vodstvom
trenerja Slavka Soldata in nje-
govega pomočnika Ervina
Felicijana ter ob sodelovanju
tehničnega vodje Braneta Ur-
banča trenirala petkrat teden-
sko in zlasti v spomladanskem
času vložila dodaten napor, da
bi dosegla željeni cilj z uvrstit-
vijo v višji rang tekmovanja.
Ekipo sestavljajo nogometaši,
ki so bili v veliki večini športno
vzgojeni v Krškem, nekaj jih je
iz bližnjih krajev, povprečna
starost ekipe pa je le nekaj pre-
ko enaindvajset let, zato jih ča-
ka še lepa športna prihodnost.
To velja tudi za ves krški nogo-
met, saj za člani stojijo šte-
vilčne in tudi že tekmovalno ze-
lo uspešne mlajše selekcije. "Za
obstoj in razvoj krškega nogo-
meta nas ni strah in prepričan
sem, da to nikakor ni zadnji us-
peh," je dejal Zorko.

Predsednik kluba Danilo Siter
je čestital nogometašem in vod-
stvu ekipe in dejal, da ?n uspeh
dosegli, ker so imeli jasno za-
stavljene cilje, veliko motivaci-
jo in bili sposobni odrekanj. Ker
ima krški nogomet realne cilje
tudi za prihodnost, ima svetlo
perspektivo tudi ves posavski
nogomet, čeprav bo potrebno
še mnogo tekanja in treningov.
Sedanji župan Franci Bogovič
je ponovno povedal, da je no-
gomet njegova najljubša špor

tna zvrst, s katero se je še ne-
davno ukvarjal, navsezadnje pa
je bil letos proglašen za najbolj-
šega nogometaša med posavs
kimi politiki. Obljubil je nada-
ljnjo podporo občine zdravi fi-
lozofiji kluba, ki temelji na delu
z mladimi, za katero so se v klu-
bu odločili v času, ko "so drugi
visoko letali in doživeli klavrn
konec". Pomoč naj bi nudili no-
gometašem predvsem pri reše-
vanju prostorskih problemov
(na stadionu).

O namerah članske ekipe smo
med drugim slišali, da bodo v
jesenskem delu tekmovanja
najprej "otipali" situacijo, se po-
skušali ambolj dobro znajti in
prilagoditi novim razmeram,
nato pa odvisno od razmer v
pomladanskem delu močneje
pritisniti za čim bolj ugoden re-
zultat. Napovedali so, da bo je-
dro ekipe ostalo isto, nekoliko
pa bodo ekipo okrepili, za kar
že potekajo dogovori z Breži-
cami, Kozjim in nekaterimi dru-
gimi ekipami v okolici.

Tudi mladinci naj bi v povezavi
in sodelovanjem z Brežičani us-
peli poseči v sam vrh druge slo-
venske mladinske nogometne
lige in kasneje tudi v prvo ligo.
Visoke cilje imajo tudi s kadet-
sko ekipo, saj bodo vanjo prišli
že doslej uspešni starejši dečki.
V skladu z usmeritvijo kluba
bodo nadaljevali kvalitetno de-

lo z najmlajši-
mi. Nekaj no-
vih načrtov
imajo z žens-
ko nogometno
ekipo, kjer bi
v novi sezoni
poskušali so-
delovati s Kr-
ko iz Novega
mesta in do-
sea še boljše
rezultate.
Tretja liga bo
tako finančno
kot organiza-
cijsko še zahtevnejša, potrebni
proračun ocenjujejo na naj-
manj petnajst milijonov, pri
tern pa je potrebno poudariti,
da v NK Krško kar tri četrtine
sredstev porabijo za potrebe
mladih selekcij. Vsi funkcionar:
ji razen trenerjev so volonterji,
največ sredstev pa porabijo za
prevoze, opremo, stroške sod-
nikov, plačevanje elektrike itd.
Zorko je izrazil nezadovoljstvo
z letošnjo finančno podporo
občine, še zlasti glede na kvan-
titeto in kvaliteto dela z mladi-
mi. Napovedal je tudi še večje
povezovanje in sodelovanje no
gometnih klubov iz Posavja, kar
naj bi v razmeroma kratkem
času pripeljalo do uvrstitve v
2. slovensko nogometno ligo.
Zato so upravičena pričakova-
nja krških nogometašev, da jih
bo med tekmami v prihodnji se-

zoni s tribun vzpodbujalo še
več ljubiteljev tega najbolj
množičnega športa.

S.M.

Od /eve: Stane Zorko, trener Soldat,
župan Bogovič in predsednik kluba
Danilo Siter

Veselje z zmagovalnim pokalom
v rokah kapetana Remzija Ametija
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Na letošnjem, ie 28. tradicionalnem plavalnem tekmovanju - Lile-
govem memorialu v Krškem, se je v vodo pognalo 422 tekmovalcev.

Dr. Franc Pogačar je prisoten
skoraj na vseh plavalnih tekmo-
vanjih v Krškem.kjer utapljajočih
resda ni, zato pa mora oskrbeti
marsikateri zvin ali odgrnino, ki
nastane na mokrih, spolzkih tleh.

Tekst in fotografije: Obzorje, Krško

Na mestu, kjer so izobešeni re-
zultati, je vedno gneča.

ULIEGOV
MEMORIAL

1999

Ob takih priloinostih so vedno nepogreiljivi prostovoljci, še posebno
pa ienska ekipa, ki smo jo tokrat "ujeli" v naslednji sestavi (od leve):
Vida Omerzel, Ana Klemenčič.Vilma Špiler in Zinka Jevnik.

MALA OLIMPIADA V
VRTCU KRŠKO

Glede na to. da smo že lansko leto uspešno pripravili otroško olimpiado, smo se
tudi za letošnji zaključek vrtca in slovo od otrok priprave na šolo odločili, da
nadaljujejo našo športno aktivnost. Ker je bila to naša zaključna prireditev smo
želeli prikazati tudi interesne dejavnosti, ki so se odvijale skozi celo leto in so lepo
popestrile našo prireditev. Priprave na prireditev so potekalo zelo zagnano, saj
vemo, da otroci vsako igro, kaj šele tekmovanje vzamejo zares.Vzgojiteljice so jih
skrbno pripravljale, s pomoqo prof. Poldeta Rovana pa smo oblikovali tudi
tekmovalni del, ki je zajemal kar tri discipline in sicer: tek na 60m, skok v daljino in
tek na 300m.

Darinka Klavžar je vodila celotno
prireditev in ni pozabila poudariti,
kako so naši otroci skozi celo leto
skrbno vadili in se učili raznih
spretnosti, ki smo jih na prireditvi
lahko tudi videli in še zlasti od malih
kuharjev tudi okusili. Ko nam je g.
ravnatelj Tomažin zaželel veliko
športne sreče, smo tudi lahko zares
pričeli. Vsaka olimpiada se prične s
himno in tako |e tudi Nanika Škafar
Azinovič sestavila za nas posebno
himno, ki smo io zapeli na začetku.

Skupaj z Dorotejo Bajc pa sta pripravili tudi pevsko in plesno točko na začetku in
koncu prireditve, ki so jo izvajali otroci iz pevskega in plesnega krožka. Mali kuharji
so pod vodstvom Anite Gomilšek najprej pogostili starše, da so se posladkali in
okrepili za močno navijanje na olimpiadi. Prof. Rovan je s svojimi pomočniki iz
atletskega kluba Fit Brežice poskrbel, da je bilo tekmovanje na nivoju
profesionalnega vodenja, Divjak Zalokar Janez pa je z računalniško obdelavo
poskrbel, da so bili rezultati takoj objavljeni.

Verjetno ni potrebno posebej poudarjati.da je bilo vzdušje ves čas napeto, športno,
zabavno, in doseglo vrhunec ob zabavnem delu, ko so se posamezne ekipe
preizkusile v vlečenju vrvi in štafeti, kar je seveda celotno prireditev še poiivilo in
ji dodalo tudi zabavni del. Nagrade so tiste, ki so jih otroci najbolj veseli in tokrat
jih je bili resnično veliko. Pridobili smo kar nekaj sponzorjev, ki so nam omogočili,
da smo lahko vse ekipe počastili s sladoledom, vsi otroci pa so za spomin na
prireditev prejeli tudi majico z znakom vrtca ter plavalno žogo. Iz kroika ročnih
spretnosti pod mentorstvom Biserke Harapin so poskrbeli, da so vsi nastopajoči
prejeli tudi spominske medalje, najboljši pa seveda tudi ilahtne: zlato, srebrno in
bronasto.

Prav za konec pa nas je presenetil še naš najboljši skakalec s palico Jure Rovan, ki
je s svojim skokom podal tudi otrokom in staršem najlepši primer za zdravo in
športno življenje. Namen naše prireditve - preživeti lep popoldan in se ob športnih
panogah poveseliti skupaj z otroki je bil gotovo dosežen.zato bomo kar nadaljevali.

Zdenka Zalokar Divjak
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ŽV-ŽAV V BRESTANICI

Društvo prijateljev
mladine Brestanica
je v sodelovanju z
organizatorji iz kra-
jevne skupnosti j
poskrbelo za prijet- 11
no popoldne na f j
gradu Rajhenburg,
ki so ga poimeno- .
vali Mavrični živ-žav
in je bilo namenje-
no predvsem otro- ||
kom, a tudi njihovi m
starši so se lahko a

Iprijetno razvedrili. 1
• V programu so iz- •

vedli likovne delav- 1
nice, nagradne za- J
bavne igre.nastopili
so mladi plesalci in „
glasbeniki, obiskal
jih je tudi čarodej
Niko, otroci pa so bili najbolj veseli različnih igral, ki so jim bila ta
dan na razpolago.

I Mercator-Sremic
" Hoteli-gostinstvo Kriko, d.o.o.

GLASBENA SOLA KRŠKO

RADIO

SEVNICA

96,7Mhzin 105,3 Mhz
NHM 14, 8290 Sevnica

tel.:0608/4l-004,
41-3 15, fax: 41-004

LJUDSKA ÜNIVERZA ^P*T KRŠKO
učimo se za zivljenje —

GLASOVNICA št. 7 - OSEBNOST POSAVJA '99

Glasujem za:

moj naslov:

predlagam tudi

MODELARSKI PRAZNIK

No modelarskem letališču v Žadovinku pri Krškem so v soboto, 19.
junija vzletela številna letala vseh vrst. Seveda je $/o /e za radijsko
vodene modele, ki so se pomerili na 8. srečanju modelarjev Slovenije,
ponovno v dobri organizaciji Modelarskega kluba Krško.

MINFOSdoo
Breiice

Cesta prvih borcev 43
8250 BREŽICE

Tel., faks.: (0608) 62-332
GSM: (041) 705-958

ii3__n____i

fotoS

Avto sola TINA

Rajko Bončina s.p.,
Log 98, Boštanj

041/951-995),
Rajko (041/557-811)

Organiziramo tečaje
za CPP - v Posavju

in vas vabimo na vožnjo
za B kategorijo.

Inštruktorji:
Andrej (041/514-064),
Marija (0609/631-228,

r l Akdja
Posavskega
obzomika

OSEBNOST
POSAVJA

1999
_fe_

Ker bomo v mesecu juliju pri-
pravili dve številki Posavskega
obzornika (prva je pred vami),
bomo novo lestvico iz akcije
uredništva Izbiramo osebnost
Posavja za leto 1999 objavili v
21. številki. Tokrat objavljamo
le novo glasovnico.s katero lah-
ko glasujete za vašega kandi-
data ali kandidatko. Posebno
veseli bomo tudi novih predlo-
gov. Med izpolnjenimi glasov-
nicami bomo ponovno izžre-
bali pet bralcev, ki bodo prejeli
kape z napisom Posavski ob-
zornik.
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ObzorniK KRONIKA

NESREČNA
ODISEJADA
ILEGALCEV
Že v mesecu aprilu je 48 držav-
ljanov ZRJ zapustilo svojo do-
movino in se »lahkih nog naok-
rog« - peš podalo v Sarajevo,
kjer so živeli v begunskih cent-
rih vse do sredine meseca juni
ja. Do naslednje postaje - Velike
Kladuše so se odpeljali z avto-
busom, od tarn pa se ponovno
podali peš do državne meje z
Republiko Hrvaško, ki so jo ile-
galno prestopili. Od Zagreba
(kjer se jim je pridružila tudi
državljanka Romunije) do vasi
Prosinec, jih je pripeljal (pred-
videvamo da ne zastonj) nez-
nan voznik s kombijem. Na na-
so stran so se 1. julija pripeljali
v čolnu s prečkanjem Sotle, kjer
sta jih sprejela dva neznanca in
jih uslužno vodila v notranjost
proti naselju Župelevec, kjer bi
jih moral prevzeti »nov vodič«.
A njihova odisejada ni ostala
neopažena, saj so jih že pri pre-
stopu državne meje opazili po-
licisti PP Brežice, ki so jih ob
pol tretji uri zjutraj »identifici-
rali« in jih po opravljenem ura
dnem postopku (vseh 49) vrnili
nazaj v Republiko Hrvaško, kjer
so jih pristojni organi namestili
v zbirni center v Džakovem.

Tudi v tern času prizadevni or-
ganizator, ki služi na račun tuje
nesreče (in je ilegalce že prvič
spravil preko naše meje), ni po-
čival, saj je ponovno čez teden
dni vseh 49 državljanov, med
katerimi je na žalost veliko
otrok in mladoletnikov, ponov-
no spravil do naše meje. Kakor
prvič, so tudi 8.julija s čolnom
prečkali Sotlo, kjer pa so jih na
ši državni organi prijeli. Kljub
upiranju in poskusu pobega je
policistom uspelo prijeti tudi
enega od dveh »spremlje-
valcev« ilegalnih prehodov
(tokrat je bil celoten potek pre-
stopa državne meje, kakor tudi
prijetje, posnet s termovizijo).
Ker je bilo v skupini prebežni-
kov veliko otrok, sta bila o spre-
jemu in nastanitvi obveščena
brežiški Center za socialno delo
in Zdravstveni center Brežice,
saj so bili posamezniki tudi bol-
ni. Naslednji dan, 9.julija, je bi-
la ponovna odisejada ilegelcev
na naših tleh zaključena, saj so
bili po predpisanem postopku
vrnjeni »sosedom«, zoper orga-
nizatorje pa je bila napisana
kazenska ovadba.

KER GA JE ZALOTIL V
AVTOMOBILU, GA JE Z VEJNIKOM
PO GLAVI
Sevniški policisti so 13. julija
so od Zdravstvenega doma
Sevnica prejeli obvestilo, da so
tarn oskrbeli poškodovanca z
večjim številom ran po glavi in
ga prepeljali v celjsko
bolnišnico. Policisti so
ugotovili, da je poškodovanega
tega dne v zgodnjih jutranjih
urah (ob 03.25) v Zdravstveni
dom pripeljal 34-letni N.M.
Slednji je neznanca zalotil v
svojem avtomobilu in ga v jezi
večkrat udaril z vejnikom po

glavi. »Kasneje je ugotovil, da
gre za znanca I. K. (roj.1965) iz
Sevnice«, piše v policijskem
poročilu o dogodku, kakor tudi
to, da kriminalisti dejanje še
preiskujejo in da bodo zoper
osumljenega napisali ovadbo.
Mi pa se sprašujemo, kdo od
njiju je torej osumljenec:
»napadalec« ali ranjenec?!

IZBOR
NAJBOLJŠEGA

POLJCISTA
V LETU <?&/?

Glasovnico izrežite in jo na dopisnici
ali v kuverti pošljite na naslov:

POLICIJSKA UPRAVA
KRŠKO
Cesta krških žrtev 53
8270 Krško
s pripisom
"ZA IZBOR POLICISTA"

I. skupina
KLASIČNO POLICIJSKO OPERATIVNO DELO

1) Milan Lokar PMP Obreije
2) JožefBežan PMP Dobova
3) Miran Žnidaršič PMP Dobova
4) Milan Žalnik PMP Dobova
5) Branko Narat PPP Krško
6) Milan Sušin PP Krško
7) Zdenko Antolinc PP Krško
8) Marjan Vrbnjak PP Krško
9) Safet Halkič PP Brežice
10) Jože Sladič PP Sevnica
I I) Sonja Molan Urad kriminalistič. policije
12) Anton Božič Urad kriminalistič. policije

II. skupina
PREVENTIVNO DELO

1) Ivan Kostanjšek PP Krško
2) Stane Povhe PP Krško
3) Andrej Burja PP Krško
4) Anton Žbul PP Brežice
5) Anton Jermančič PP Sevnica

OBKROŽITE LAHKO LE ENEGA POLICISTA / POLICISTKO Y YSAKI SKUPINI!

Glasovnica štev. 3
IZBOR NAJBOLJŠEGA POLICISTA V PU KRŠKO

1. SKUPINA

2. SKUPINA .

Priimek ' m e —

Naslov . —
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ÜBVESTILA ObzürniK
Turistično društvo Kostanjevica na Krki

Kostanjeviška noč
- 24. julij 1999

ob 13.00 Mednarodno tekmovanje v skokih v vodo
ob 15.00 Srečanje pustnih skupin Slovenije
ob 17.00 Promenadni koncert pihalnih orkestrov
ob 19.00 Začetek Kostanjeviške noči z ansamblom in

srečelovom
ob 20.00 Razglasitev rezultatov skokov v vodo
ob 21.00 Predstavitev pustnih skupin
ob 22.00 Prihod splava s Prfocenhausom in povorka

okrašenih čolnov
ob 23.00 Razglasitev najlepših čolnov
ob 01.00 Ognjemet

Dobrodošli!

Kulturne prireditve

GRAJSKO POLETJE NA GRADU SEVNICA
. Petek, 16. julij - koncert skupine Šukar - atrij

Četrtek, 22. julij - koncert Allan Taylor (kitara, vokal) Velika Britanija

inVIado Kreslin (kitara, vokal) - atrij

Petek, 30. julij - plesno gledališka predstava, »Razen tega sem malo

vroče krvi in vi ste zelo lepi« - NatašaTovirac- več lokacij na gradu

Nedelja, I. avgust - otvoritev likovne razstave Janje Flisek Balog,

posvečena Zdravku Balogu, recital poezije Zdravka Baloga - grad

Sobota, 2 1 . avgust - koncert sean Cannon in James Cannon (The

Dubliners) - atrij

Petek, 27. avgust - Bog je suženj ali zapis iz peska - literarni

performans- Pavle Ocepek - atrij

Sobota, 4. September - Cistilka Marija- monodrama - komedija - igra

Mojca Partljič

NOV
PRODAJNI

SALON
I »NISSAN«

I V Avguštin Avtocentru v
Leskovcu so minuli mesec

I odprli nov prodajni salon
vozil znamke N I S S A N .
Ob tem so poudarili, da
bodo s poslovnim part-
nerjem NISSAN AD-
RIA d.o.o iz Ljubljane, ki
je generalni zastopnik za
Slovenijo, zagotavljali do-
bavo avtomobilov.kvalitet-
no servisiranje ter hitro
oskrbo z rezervnimi deli.

• V prvih petih mesecih le-
tošnjega leta so v Sloveniji
prodali že 70 odstotkov

I lanskoletne celoletne pro-
daje avtomobilov te zna-
mke. Pričakujejo, da bo-
do tudi v Avtocentru Av-
guštin uspešno prodajali in
plasirali znamko NISSAN
v Posavju. (B.M.)

IZ BREŽIŠKE PORODNIŠNICE
V mesecu juniju - 31 rojstev

Deklice so rodile: Bohorič Mojca- Senovo, Krnc Mateja-
Kladje, Deržič Jelena- Dobova, Zagrajšek Marjana-Gržeča vas,
Bogša Alenka- Krško, Mancini Brigita- Krško, Strle Marija- Križe,
Zalar Tatjana- Krško, Bosnar Andreja- Šmarje pri Jelšah, Kozole
Mojca- Senovo, Vovk Barbara- Čatež, Pavlovič Mojca- Bušeča
vas, Koren Mateja- Stolovnik, Pirc Kovačič Ana- Ljubljana,
Jamnik Darinka- Dramlja, Škaler Emica- Vrhje, Dimič Irena-
Artiče;
Decke so rodile: Marinček Zdenka- Župeča vas, Hruševar
Metka- Gregovce, Kranjec Irena- Lokve, Ismaili Lindita- Mali
Vrh, Šepec Sonja- Rakovec, Župančič Ksenija- Gaberje, Škof
Tamara- Brežice, Kapčič Klavdija- Pavlova vas, Šumlaj Darja-
Dobova, Gregl Karmen- Bizeljsko, Rožman Marija- Arnovo selo,
Stipič Antonija- Planina v Podbočju, Mežič Renata- Vel. Podlog,
Cvetko Elizabeta- Dobova;

Prodam kompletne mizarske
stroje za mizarsko delavnico.
Cena po dogovoru, vse informa-
cije pa dobite po telefonu na
številki: 0608/61-384 ali

-(Nemčija): 0049-704142434.

C&. IZBIRAMOA ^
§• osebnost *^^Ö

POSAVJA/d^J^
\ J

Brežiški notar Andrej Dokler obvešča stranke, da
od 7. junija 1999 posluje v novih prostorih v
Brežicah na Maistrovi ulici 2 (na sliki).

/ " \ 1 • p p J 5 A v s K ! « T r POSAVSKI OBZORNIK - izdaja Kulturno
I I n 7 ATT! 1 K društvo Obzorje - Krško.
V y XJLAJL 1 1 1 1 V Telefon in fax: 0608/20-320.

Clavni in odgovorni urednik: Silvester Mavsar.
Prelom: Olan design, Krško. Tisk in vezava: Crafika Bucik
Naslov: Posavski obzornik, p.p. 288, 8270 Krško.
Uredništvo: Valvasorjevo nabrežje 5, Krško.
Elektronska pošta: posavski.obzomik@siol.net
Naročnina: cena posameznega izvoda v prosti prodaji - 200 tolarjev,
naročnina z 20 % popustom za 24 številk (letna) 3.840,00, za 1 2 številk
(polletna) - 1.920,00 tolarjev, v ceno je vključen DDV.
ŽR: 51600-678- 72359.
Posavski obzornik sodi na podlagi Zakona o DDV med proizvode, za kattre
se obračunava DDV po stopnji 5 %.
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MINFOS d.o.o. Brežice

Cesta prvih borcev 43

8250 BREŽICE

Tel., faks.: (0608) 62-332

GSM: (041) 705-958

Izvajamo:
- promet z nepremičninami
- vpisi etaine lastnine
- cenitve nepremičnin
- nadzor nad gradnjo objektov
- postppld za javna naročila

Obvestilo:
Podjetje posluje v novih prostorih
na Cesti prvih borccv 43 v Brežicah
(vhod Iz Holyjeve stare).

KAMINOSESTVOwJAkSA
Izdelujemo:

- NAGROBNf3 SP0MENIKE
-OKENSK: XE
- ST0PNICE, RA2NE OBLOGE

IN TLAKE
- KUHIN1SKE IN KO|PALNISKE PULTE
- OKRASNE STEBRE

Vedno
novi
modelt
nagrobnih
spomenikcw

(CfiCTO^EiMOiy^fttQeO^-ffl

tÜütL
LJ0D8KA OmVERZA KRÖKO

8270 KRÖKO, DBharuOMrva d i d 8,
teL: 0608 22 677,22 811, fac 0608 22 482

Ljudska univerza Krško
vpisuje
v šolskem letu 1999/2000
v naslednje programe:

- natakar l. letnik
- kuhar l. letnik
- trgovec l. letnik
- gostinski tehnik 3. in 4. letnik
- ekonomsko komercialni tehnik 3. in

4.letnik
- visoka upravna sola l. letnik
- visoka poslovna sola l. in 3. letnik

Prijavitc se po telefonu (0608) 22-811 in
22-677 do zasedbe prostih mcst.

oglasnamreža ObzomiK

0 Avfdfaefifišto
Volkswagen Group

Bohoričeva 10,8270 KRŠKO
tel.: 0608/232 110, 0608/232 117

Prodaja novih in rabljenih vozil - Servis vozil
Kleparska in ličarska delavnica - Tehnični pregledi vozil
Vsi modeli avtomobilov Škoda pod ugodnimi pogoji

PRODAJNISALONI

v Krškem, Bohoričeva 10, Tel.: 0608/232 117
v Brežicah, Tovarniška 10, Tel.: 0608/62 109, 63 242
v Sevnici, Kvedrova 25, Tel.: 0608/41 789
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Ce ste poskrbeli za Sultana in pri
Novi KBM d. d. povprašali po kartici Activa

Mastercard - Eurocard,
ce ste pomahali sosedu in pri *&

Novi KBM d. d. izvedeli, kako lahko prek
Bank@Neta kadar koli in kjer koli

poslujete s svojo banko,

če ste zaprli plin in si pri |
Novi KBM d. d. priskrbeli potovalne

čeke American Express,

če ste izklopili likalnik in se pri
Novi KBM d. d. pozanimali za izredno

ugodna kratkoročna in dolgoročna posojila,

če ste zalili roze in pri Novi KBM d. d.
shranili v sefsvoje najdragocenejše

predmete in gotovino,...

... potem lahko mirno zaklenete
vrata.

• I Ste na pocitnicah,
I brezskrbnih kot še nikoli!

^ Š ^ N o v a KBMdd
Vaš denar. Vaša banka. \


